
JEGYZoKoľyv

Készült a Budapest Főváro s IV' kerül et Új pest Önkormán yzata Képvi selő -testül etének
2024. ápľilĺs 25-én (csĺitiiľtiik) 10,00 óľai kezdettel a Polgármesteri Hivatal
(Budapest, IV. ker. István itt 14.II. em.) Dísztermében taľtott nyílt üléséľől

A kéoviselok közül ielen vannak:
Altfatter Adalbert
dr. Dabous Fayez
CziglerLâszIő
Czinke Sára
Déri Tibor
Farkas István
Molnár Tibor
Maholányi Zsolt

Nagy István
Perneczky Ltszlo
Rádi Attila
Rácz Norbert
dr. Szabó Gábor
dľ. Szabó Béla
Szabó Balâzs
Szécsi Péteľ Pál

dr. Tľippon Norbert
Vasvári Ltşzlő

(18 fo)

Az ülésre később érkezett: ozsváth Kálmán (10,l l)

Az ülésrőltávol van: Hladony Sándor, Szecsodi Tamás,

Jelen vannak (részben tanácskozási joggal):
Bedő Katalin alpol gármesteľ
dľ. Moldván Tünde jegyzo
dľ. Szentes Kinga Szociális Fooszttiy vezetóje
dr. Bognár Ildikó Igazgatási Főosztály vezetője
Mártonffy István Főépítészi Iroda vezetője
Juhász András Gazdastĺgi Főosztály vezetője
Ilcsik orsolya Pénzügyi és Számviteli osztály vezetője
Kenyeľes Ibolya Költs égvetési o sztály v ezetoje
Turóczi András Váro süzemeltetési Főosztály v ezetoj e
Szakács Viktor Szociális osztály vezetoje
Palánkay P atncía Személyĺigyi oszttiy v ezetője
Madar tsz Zsuzsanna Lakásiigý o szttiy v ezetoj e
Vesza Erzsébęt Ifiúsági, Spoľt, Múvelődési és oktatási osztály vezetoje
T. Kovács Beâta Adőigazgatási osztály vezetője
dr. Piros Judit Vagyoĺgazdźĺlkodási osztály vezetóje
Szemenyei Ágnes belső ellen łlrzési v ezetó
Gerhát Zoltźľné Ügyviteli oszttĺly vezetóje
Lév ai Áaam Infoľmatik ai o szttiy v ezeto j e
Mohai Zolttn onkormányzati Rend észet v ezetője
Mikó Alexandra Kabinetvezető
Simondán Bence Kabinetvezető
dr. Pécsi Szilvia Kabinetvezętő
dr. Hegedűs Ákos referens
dr. Mike Árpád referens
C s ernyánszkyné Róm ai Arank a Infoľmatik ai o sztály o sztâIyv ezető hel yette s
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Déri Tibor
Köszönti a testület tagtrait, Varju Lászlő orszâggý|ési képviselő urat, a megjelent vendégeket'
valamint a Hivatal munkatársait Budapest Fováros IV. keľület Újpest onkoľmányzatźnak
képviselo-testületi tilésén. Elmondja, Hladony Sándor képviselő úr a jelenléti ívet aláirta, de az
tilés megkezdése előtt el kellett mennie, erre Íigyelemmęl megállapítja, hogy a képviselő-
testületi iilés 18 fovel hatáľozatképes.
A kikĺildott napirendhez képest javasolja, hogy a Budapesti Rendőr-fokapitányság 4. kerületi
Rendőrkapitányság 2023' évi tevékenységéről szóló beszámolót, a 2024. évi költségvetés 1.

szćtmí módosítása utttn ttlrgyalja a testület, tekintettel ar-ra) a rendőrség jelezte, hogy
Rendőrkapitány úr 11 óľa 30 perc kömyékén tud megérkęzĺi az ülésre. Ezen kívül a,,Javaslat
bizottsági tagcserére'' vonatkozó 2. napirendi pontot azEgyebek napirendi pont előtt javasolja
megţttrgyalni. Az Egyebek napiľendi ponthoz tobb előterjesztés is érkezett, melyek kiosztásra
kertiltek.
Észrevétel nem lévén szavazźsra teszi fel az áItala alapjavaslatkét módosított napiľend
elfogadását. Idokozben ozsváth Kálmán képviselő úr 10,11 óľakor megérkezett, igy a testület
létsztĺma 19 fo lett'

Budapest Főváľos Iv. keľiilet Úipest Onkoľmánvzata Képvĺselő_testületének
106/2024.(IV.25.) hatáľozata a napiľend elfoeadásáľól
Nyílt ülés:

1. Javaslat a Polgármesteri Hivatal és Gazdasâgi Intézmény 2023. évi ellenőľzési
j elentéseinek elfo gadására
Előterjesztő: dr. Moldván Tünde jegyző

2. Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkoľmányzata és intézményei 2023
évi összevont költségvetésének zźrszźtmadttsáľól szóló rendelet elfogadására
Előteľj esztő : dr. Tľippon Norbert alpolgármester

3. Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzat és intézményeíZO24. évi
összevont koltségvetéséről és a végrehajtás szabźůyairol szóló rendelet I. sz.
módosítására
Előteriesztő: đľ. Trippon Norbert alpol gáľmesteľ

4. Beszámoló a Budapesti Rendor-fokapitányság IV. keľĹileti Rendőrkapitânyság 20Ż3
évi tevékenységéľől
Eloteri esztő : Czigler Ltszlő alpol gármester

5. Javaslat az újpesti fiatalok kerékpárvásárlás tâmogatâstĺről szóló önkormányzati
rendelet megalkotására
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

6. Javaslat a településkép védelméről szőIő 22l202I. (VI. 24.) önkormźnyzati rendelet
módosítására
Előterjesztő: Déri Tiboľ polgármester

Döntés az Íves út és Sándoľ István utca kereszteződésének észak-keleti oldalán lévo
ingatlanon megépült tźrsashâz foldszintjén 12 db meglévő iroda helyett kia|akitandő t2
db lakás településrendezést érinto módosításaira vonatkozó településrendezési
szerződés módosításáról és a környezeti vizsgâlat lefolytatásának szükségességéről
Előterj esztő : Déri Tibor polgármesteľ



Javaslat Budapest Fováros IV. keľület Újpesti onkormányzatatulajdonában á1ló Újpesti
Kulturális Központ Nonprofit Kft. tigyvezetőjéĺek lemondása miatt új ügyvezeto
megválasztásźra
Előterięszto: Bedő Katalin alpolgármester

9, Javaslat a Sinkó Lćşzlő Művészeti és Kultuľális Alapítvány tźtmogattĺstĺra
Eloterjesztő: Bedő Katalin alpolgármesteľ

10. Javaslat a Drog Stop Budapest Egyesületnek a Fővárosi Szolidaritási Alap támogatási
kerete terhére kiírt FţZA 2023 azonosító szźmí ptiyâzat keretében benyrijtott
együttmúködési me gáll apodás ának utólago s jőv tthagy źsźr a
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

1 1. Javaslat aLćztr Ervin Általános Iskola udvaľán lévő műfüves futballpályaťelujitâsâhoz
szükséges 10 %-os önľész biztosítására
Előteťeszto: Bedő Katalin alpolgármester

12. Javaslat a NEPHRoCENTRUM Egészségügyi Alapítváĺy 2024. évi támogattĺsźra
Eloterj esztő : P erneczky Lâszlő alpol gármesteľ

1 3. Döntés beiskolázási támogatá s 20Ż4. évi folyósít âsźlről
El őteľj esztő : P emeczky LâszIő alpo 1 gármester

14. Javaslat az Újpesti Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Korlátolt FelelőSségű Táľsaság
a 2024. április 30. napjával történő megszüntetésével, valamint a 2024. május 1.

napjától megalapított Újpesti Egészségkozpontta|kapcsolatos döntések meghozatalźra
Előterj esztő : P emeczky Lász|ő alpo 1 gármester

15. Javaslat az Újpesti Egészségĺ'igyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2023. évre vonatkozó éves
el lenőľzési j el entéséről szó 1ó táj ékoztattĺs tudomásul vétel ére
Eloterj esztő : P emeczky Lźĺszlő alpol gármester

16. Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzatźĺnak 2023. évi
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak e|lâttĺsarőI szóló átfogó értékelésének
elfogadására
Előterj esztő : P emeczky Ltsz\ő alpo l gármester

17.Tâjékoztatás a 20Ż4. március 13. napja és 2024. április 17. napja kozött âtruhtuott
hatáskörben hozott döntésekről
Eloterjesztő: Déri Tibor polgármesteľ

1 8. B eszámol ó l ej árt határidej ű hatttr ozatok végrehaj tásáľól
Eloterjesztő: Déri Tiboľ polgármester

1 9' Javaslat bizottsági tagcseréľe
Előteľjesztő: Déľi Tibor polgármester

-t

20. Egyebek



Ztrtijlés:
2I. Javas|at azÚjpestDíszpolgára, arÚipestért Díj és az Újpest Önkormányzata Elismerő

okl evele adomźtny ozâstlr a
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

22. Javaslat a Sándor István Ujpest Gyermekeiéľt Díj adomźlnyozâsâra
Előterj esztő : Bedő Katalin alpolgármester

23-25. Javaslat az Újpest Kiváló Tanulója, az Újpest Kiváló Diákspoľtolója és a Kiváló
Diákközösségi Munkáéľt Díj ak odaítéléséľe
Előteriesztő: Bedő Katalin alpolgáľmesteľ

26 . J av aslat,,Új pest E gészségééľt'' díj adomtny ozźs fu a
Elo terj esztő : P eľneczky Lâsz|ő alpol gármesteľ

27. Javaslat fellebbezési kérelmet visszautasító I<Pl459/3l2024. szźĺmu végzés ellen
benyúj tott fell ebb ezés e|bir źiźstlr a
Előterjeszto: dr. Moldván Tünde jegyző

(19 igen, elfogadva)

Déľi Tiboľ
Elmondja, Szabó Balâzs és Nagy István képviselő uľak jelezték, hogy napirend előtt hozztĺ
szeretnének szólni. A KT sZMsZ szerint 5 perc ál1 a rendelkezésükĺe, amennyiben túllépnék
az időkeretet' akkor egyszer van lehetősége a Képviselő-testületnek szavazni annak
meghosszabbításáľól. Megadja a szőt Nagy István frakcióvezető úrnak.

Naev István
Elősz<jr is szeretné jelezni, már rögtön kéri, hogy az 5 perces plusz hosszabbítást megkapja és
eĺľol szavazzon a Képviselő-testület, hiszen egy hosszabb lélegzetű felszólalással készült,
mivel az,amit el fogmondani, nem férbele a 10 peľcbe sem. Éľtékelni szeretnéazelmult,
mögöttük hagyott 4 és fél évet, tekintettel arra, hogy elkezdődtek az önkoľmányzatívéiasztások.
Ugyrendben kéri a Képviselő-testületet, szavazzoÍ| arról, hogy lehetőséget ad neki arľa, hogy 5
perccel meghosszabbíthassa a feIszőlalźsźtt.

Déľĺ Tiboľ
Mivel ügyrendi a javaslat volt' ennek megfelelően szavazâsta teszi fel ahattrozati javaslatot,
Nagy István frakcióvezető úr napirend elotti hozzźĺszőlźlsának időkorlátozás
meghosszabbitâsâra vonatkozó kérelmével kapcsolatban.

agy István
frakcióvezető úr napirend előtti hozzźĺszőlźlsának időkorlátozás meghosszabbitźĺstĺravonatkozó
kérelmével kapcsolatban 9 igen 10 fo ne|n szavazott szavazati arćnrtyal nem született
hattnozata.

Déľi Tiboľ
Megállapítja, hogy nem születetthattĺrozat, így 5 perc áll fľakcióvezeto úr rendelkezésére.
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NagY István
Igyekszik rövid lenni, de azt gondolja, ez példa nélküli, és amit most mond, azt ne számítsák
bele az időkeľetbe, mert ez példa nélküli, ami most történt. 27 év alpolgáľmesterség, két
c'iklusban orsztĺggyulési képviselőség és fovárosi képviselő is volt egy ciklusb un, 

'ro\gtltuUjpestet és azuttln, hogy bejelentette, a kovetkező önkormányzati vâIasztáson nem indul, ézek
rłltźtn azzal kell szembestilnie, hogy itt az újpesti baloldal nem hagyja' nem ad neki időt ana,
még azt a 1 0 percet sem, hogy elmondja a vélemény ét aľ:ől, ami az elmúlt 4 és fél évben történt
és zajlottÚjpesten. Eztrögzítsük, és ukko. most elindulhat az5 perc.
Ha Ujpest elmúlt 4 és fel évéről beszélünk' akkor tulajdonképpen egy mondattal
megfogalmazhatő, mi történt. Újpesten a2OI9-es kampány során egy hâźugságřámpány folyt
és utána egy hazugságlolitika következett. Szembesitené az itt lévő baloldali képviseloket
azzal, hogy 20I9-ben mit ígéľtek és abból mit nem teţesítettek. Nagyjából az ígéretekből
egyetlenegy dolgot teljesítettek, amivel vélhetően sok 100 milliós vagy másfél milliáľdos káľt
fognak okozni. ĺzÍjasz Központ létesítését megakadályoztźlk törvănyséľtő módon, hivatali
visszaéléssel, hűtlen kęzelés kísérletével és közokirat-hamisítással. Első és legfontosabb ígéret,
ami a legköltségesebb volt, hogy 

',új 
korházat építünk''. Ebből nem történt semmi, csak egy terv

készült 14 és fél millió forintért. Azutźnlakhatási válsághelyett szociális bérlakásépítés, amiből
egy darabot sem sikenilt teljesíteni. Elhanyagolt panelek helyett élhető tźrsashtn program'
lakásfelújítási program, ami vissza nem térítendő támogatást nýjt minden újpesti tźrsasházban
élőnek. Ebből sem lett semmi. Újpest Plusz Megbecsülés program, unyrgdí1usok támogatását
,,sunyi módon'' visszavonták, 2 évben ,,megloptak" IO-l2 000 foľinttal minden újpesti
nyugdíjas és visszaéltek 20 ezer újpesti nyugdíjas adataival, amiért 4.000.000 forintra büntette
az onkormttnyzatot a Nemzeti Adat és Információs Hivatal. Jelen pillanatban az újpesti
ultrahangrendelésľe júliusra lehet előjegyzéstkérni és gyakorlatilag csak annyi tortént' hogy a
váľólistát źúnevezték előjegyzési listának. Ujpesti védőoltást progľam. Eznagyjtĺból megfelel a
mai keľékptnĺástłrlźşttttmogatő progľamnak.Nagy beharangozás után annyi töľtént, hogy az
óriásplakátokľa többet költöttek Újpesten, mint amennyit erre a programľa. Kosz hěíyett
tisztasâg. Ehelyett kosz és kátyuk vannak Újpesten. Van egy ügyirat listája' amit Trippon
Norbeľt igért az elmúlt 10 évben. Minden vá,lasztźs elott ígért valami, amiből soha, semmi nem
teljesült, illetve ami teţesültaztokvégeztékel az elmúlt 9 évben. Haaképzeletébenmostvégig
menne és a jelenlévőket is arľa kéri, hogy járjtk köľbe Újpestet az ígéretek nyomában,
mondhatná aztis,hogy egyújpesti mesefilmet ltĺĺźnakebben az esetben. Mondjuk, induljanak
el az Íţpesti Duna-parti plt-zstől' ott semmivel nem fognak taltikozni. Folýatva az ltat,
eléľkeznek a városközpontba, ahol elvileg zold falaka1 a tetőn napkollektorokat, napelemeket
és minden lakást felújított állapotban talźintnak, majd eţutva az Ady ligethez, ami egy
kétszintes méIygarâzs ígérete volt, a tetején ligettel, erdovel. Tovább haladva az uszoda
parkhoz, ami már most, ebben a ciklusban hangzott el ígéretként, ahol még mindig csak egy
lyuk tátong' és rendezetlen viszonyok vannak. Ha innen tovább mennek, taltĺlkoznak az újpesti
víztoronnyal. Azzal az újpesti víztoronnyal, amit mttr hasznalatba vettek az újpestiek, de
természetesen nem töľtént semmi, ahogy nem látnak semmit sem aZ Ady parkból, illetve amit
láttak az azÍitĺsz Központ felbemaradtépülete. Nem tudja, hogy mi lesáa sorsa' lehetséges,
hogy ,,Magyarorszćĺg legnagyobb lángosozója" lesz abból a másfel milliárdból, amit majd
megítélnek a Magyar Íjasz Szövetségnek. Az ígéľetekhez képest a baloldalnak sikerült
megakadályoznĺ azt, hogy egy olyan Íjâsz Kozpont létesüljön Újpesten, ahol komoly
városmaľketinghez jutott volna az Újpesti Önkoľmányzat azoknak a v1lâgversenyeknek a
kapcsán, amit azÍjâszKozponttal rendęzett volna aMagyar Íjász Szövetség. Roviđen ennyi,
nem lépte túl nagyon az idot, megkoszcini, hogy etÎe aZ 5 percre lehetőséget kapott ettol a
Képviselő-testülettől.



Déľi Tibor
Szabó Balź.zs képviselő úrnak adja meg napirend ęlőtti felszólalásra a szot, szintén 5 peľces
idŕĺkeretben.

Szabó Balázs
Tisztelt Képviselőtársaim! Közelednek a vtiasztások és nyilván a ciklus vége fele járunk,
ilyenkor ideje van a számvetésnek és annak az osszegzésének, hogy mit érttink el, és mit nem
sikeľült elémi. Előkerítette ma a fiók mélyéről, hogy miket igért 20l9-ben. Elég kellemetlen
élmény volt ezeket a szórólapokat előszedni a fiók mélyérol és ĺgaztlből a felszólalásának a
címe tulajdonképpen az is lehetne, hogy bocsánatot kér az újpestiektől. Úgy hiszi, eztnagyon
kevés képviselő teszi meg az orsztĺgban. Azokért az igéretekért, amik ezen a szórólapon
szerepelnek és nem tudta teljesíteni, bármennyiľe is nem rajta múlt, ez a legkevesebb, hogy az
újpesti emberektől bocsánatot kér. Nem tudott bérlakásprogramot elindítani, bérlakásokat
építtetni, nem tudta kitakaľítani Újpestet, a Duna-partot főleg nem tudta rendbe rakni, pedig
megígérte. Valóban bevonjuk az itt éloket a fontos döntésekben, hźlt ezt se tudta megcsinálni
sajnos, llgy nehéz volt' hogy a Polgármester úr éveken át nem vettę fijl neki a telęfont és nem
csak neki. Hozzurlk létre új parkokat és szigeteket, ezek közül néhány azéľt sikeľĹilt, itt tal.âî
nem panaszkodhatunk. Színvonalas szolgáltatásokat biztosítunk a Szakľendelőben,
csökkentjük a váľólistákat. Nem tudja, hogy ez mennyire valósult meg, mindezekértbocsánatot
kér. Nagyon sok ahitlnyérzet benne, mert nagyon sokat szeretett volna tenni ezért a városéľt és
nagyon sok ezek közül nem sikeľült. Természetesen kisebb sikereket azért fel tudott mutatni,
nagyon sokszoľ úgy tudta ęzekęt a sikereket elémi, hogy nem is a városvezetéstttmogatâsâval,
hanem inkább ő ellenük, męE az ő döntésük ellenéľe. Ezel<rę talźtn még büszkébb is, de
teľmészetesen voltak szép, meg felemelő pillanatok is ez alatt az 5 év alatt, amikor nagyon jó
együttműködésben sikerült egy-egy projektet alkalomszenĺen megcsinálni. Nagyon sajnálja
például, hogY 1 választókörzetében nem töľtént semmi aviztoronrlyal, sem az uszoda telkével,
sem pedig az Atpâd Kőrhâzzal, pontosan ugyanúgy néz ki, mint ahogy 5 éve kinézett, és ez
akkora szégyen sztĺmtĺra, hogy nem is tudja, ezthogyan kellene kezęlni. Pontosan tudja, nem
rajta múlt egyik sem, mindent elkövetett, hogy ezekben az ügyekben is előrelépés történjen és
nem sikęrült, még csak tervek sincsenek, hogy ezzel a három épülettel mi lesz. Ha nem is ilyen
nagyban gondolkodik, akkor is nagyon nagy ahiźĺnyérzete, hogy a Kossuth utcai 68-as épületet
nem tudták felújítani, pedig minden adott lett volna hozzâ, csak akarat és elhatározás kérdése
hiânyzott. Ez egy óľiási nagy hittnyerzet szâmâra, de nyilvánvalóan a vźiasztókörzetében is
töľténtek olyan fejlesztések, amikre viszont nyugodtan büszkék lehetünk, akár mindannýan,
akâr személy szeľint ő is. Az SZTK-val szemben a Levendulapark, azegýkspoľtpálya aháľom
közül. Nem az' amelyiket szeľette volna, de legalább egy megújult. A forgalomtechnikai
átszervezés jelentősen javította az ott élők hétkoznapjait, mindennapjait, űj parkolóhelyek
jöttek létre, btn azt se úgy, ahogy kellett volna, đe legalább valóban megszépült a környék.
Emiatt dicséret illeti a váľosvezętést, hogy legalább ennyi toľtént. Szeretné bejelenteni, amit
nyilvánvalóan mindenki tud már, hogy nem fog indulni Újpesten ezen aZ önkoľmányzati
választáson, nem hiszi, hogymeglepetést okoz, sokak azthiszipezsgőt is bontanak erre, de nem
tűnik el és nem megy messzire, ugyanis azt is biztos sokan tudják ľóla, hogy Dunakeszin él a
családjával, ha csak 600 métene is Újpest, illetve Budapest hatârtúő|. ngy ciülegyesülettel fog
indulni Dunakeszin, egyrésztpolgármesteľjelöltnek, illetve mind a 10 választókörzetben egyéni
jelöltekkel. Egyesületük neve, Megyei Jogu Váľosért Egyesület. Aztszeretnék, hogy Dunakeszi
megyei jogú városi rangľa emelkedjen, ezt tíizték a ztszlőjul<ra. A magyartĺzat, hogy
MagyarorszâgZ}.legnagyobb települése lętt az elmúlt két évtizedben. Dunakeszi, magamögé
utasította Nagykanizsát, Dunaujvárost és Hódmezővásáľhelyet is lakosstĺgszźlmban A 44.000
lakosával a legnagyobb olyan magyar várossá vált Dunakeszi, amelyik se nem megyeszékhely,
se nem megyei jogú váľos, másképp mondva, a következo város Magyarorsztĺgon a sorban, aki



eÍTe a megyei jogú városi rangľa eséllyel ptĺlytĺzhat, az Dunakes zi vźrosa. Azt gondolj a, eZ egy
jó elképzelés, egy olyan cél a Dunakeszin élők sztĺmâra, amiért éľdemes küzdeni, mindenfeié
ember sztłmttra ez egy alternatíva lehet, különösen azoknak, akiknek már elegük van a
lejáľatódott paľtokból. Nagyon szerény a vtůaszték Dunakeszin ezekből, nem is jott \étre, az
ellenzéki összefogás, így egészjó esélyekkel indulnak. Hogy mennyire nem lehótetlen' amit
szeretnének, azbizonyitja, hogy két éwęl ezelőtt Esztergom és Baja városa is megkapta a
megyei jogú váľosi rangot. A hasonló helyzetben levő Budapest környéki agglomerációs
települések közül Érd példajźľ- tudj a felhozni.

Déľi TÍboľ
Tź|ékoztatjaSzabőBalâzs képviselő urat, hogy lejtĺrt anapiľend elóttihozzâszólásra biztosított
5 perces időkeľete.

Szabó Ba|ázs
Szeretne kémi még néhány percet.

Déľi Tiboľ
Ennek megfelelően szavazźsľa teszi fel a határozati javaslatot' Szabő Balâzs képviselő úr
napirend előtti hozztszőlástnak időkoľlátozás meghosszabbittstra vonatkozó kérelmével
kapcsolatban.

Budapest Főváros IV. keľület Úinest onkormánvzata Kénviselő_testületének Szabó
Baltlzs képviselő úr napirend előtti hozzttszőlźlsának időkorlátozás meghosszabbittsźĺra
vonatkozó kéľelmével kapcsolatban 6 igen, 1 nem, l2 fb nem szavazott szavazati aránnyal nem
született hattrozat.

Déľi Tiboľ
Megállapítja, hogy nem születetthatttrozat, igy 5 perc állt frakcióvezető úľ rendelkezésére. Az
1. napiľendi ponttal folýatódik az ülés.

1. Javaslat a Polgáľmesteľi Hivatal és Gazdasági Intézmény 2023. évi ellenőľzési
j elentéseĺnek elfo gad ásár a
Előterjesztő: dr. Moldván Tünde jegyző

Déľi Tibor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a hatźlr o zati j av asl atokat.

e úgy dönt, hogy
Budapest Főváros IV. kęrület Újpest onkormányzat Polgármesteri Hivatala 2023. évi
ellenorzési j elentését elfo gadj a.

Felelős: Jegyzłl
IJatâido: azonnal
(14 igen, 5 nem, elfogadva)



G azdasâsi Intézmény e 2023. évi ellenőľzési i elentésének elfoeadásáľól
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
Budapest Főváros IV. kerĺilet Újpest onkormányzat Gazd'astĺgi Intézménye 2Oz3. évi
ellenőrzési j elentését elfo gadj a.

Felelős: Jegyzo
Határidő: azonnal
(14 igen, 5 nem, elfogadva)

2, Javaslat a Budapest Főváros IV. keľület Ujpest Onkoľmányzata és ĺntézményei
20Ż3, évĺ iisszevont kłiltségvetésének zárszátmadásáról szĺólĺó ľendelet elfogadásáľa
Előteľjesztő : dľ. Tľippon Norbert alpolgármester

dr. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Röviden egészítené ki a zźrszâmadást és figyelembe ajźnlrja a
szöveges előteľjesztés 3. oldalát, ahol egy tźlblźnat formájában áttekinthető módon lehet látni a
tavalyi évi gazdźikodásra vonatkozó alapvető adatokat, illetve azźlrszźmadást. Fontosnak tartja
elmondani, hogy az alaptevékenység maradványa 8,2 milliárd forint, ugyanakkor ez nem
szabad pénzmaradvány és nem szabad maradvány' ami bármire, btĺrki sztĺmára elkölthető,
hiszen alattalálthatő, hogy ezen összegből mâr a költségvetésbe beépítésre keľült 5,3 milliárd
foľint, részben athűződó kötelezettségek, részben pedig az eredeti, a februáľban elfogadott
költségvetésben meghatćĺrozott feladatok fedezetéül. A ztĺrtĺskor az is |túszik ítt a tthlázatban,
hogy a Gazdasâgi Intézméĺy ttthűződő kiadásaiľa, a Polgármesteri Hivata| maraďvânytra,
valamint a Gazdasttgi és Tulajdonosi Bizottság által legutóbbi ülésén elfogadott gazdasägi
társaságok alulkompenztĺciojfuais szükséges forrást biztosítani. Így a2024. évi költségvetésbe
szabadon tervezheto maradványösszeg I.532.795 ezer forintot, tehtĺt másfel milliáľd forint a
szabadon felhasználható maradványunk. Mindezek figyelembevételével köszönetet mond az
onkormányzat dolgozoinak, vezetoinek, a felelősségteljes gazdtikodźls miatt az elmult
esztendőben és mindezek figyelembevételévelkéľi azźtrszttmadás elfogadását és a részben erre
épülő 2024' évi költségvetés 1. szźĺmí módosításának az elfogadását, amely azonban nem a
jelen napiľend, hanem a következő napirend tźtrgya'

Naey István
Jegyző Asszonýól szeretné kérdezni, de bárki válaszolhat rtĺ, akźlr az e\őterjesztő is, hogy
utólag kiküldésre került a Jegyző Asszonynak és az Aljegyző Asszonynak egy nyllatkozata,
ami ennek a napirendnek a részét képez| ha jól látja. Akkor ezzel van némi probléma. A
legnagyobb problémát abban lźĺtja,hogy dr' Gácsi Anett is nýlatkozott ebben a dologban, dľ.
Moldván Tünde jegyző asszony is nyilatkozott az ügyben, de nem lttja dr. Dallos Andľea
nyilatkozatát, hogy az ő idejében a törvényes és a jogszerú múködés biztosított volt. Azért is
éľdekes ez a kérdés, mert úgy emlékszik, itt a testületi ülésen e|hangzott, hogy ,,kupl erźĄ van a
Hivatalban, kuplerájos a Hivatal működése, a dolgozók csak a fizetést szeľetik felvenni és
egyébként pedig idejekorán ttĺvoznak a Hivatalból és nem dolgoznak nagyon szoľgalmasan.''
Ebben egyet is ért Trippon Norbert alpolgármester úrral. Egyetlen egy dologgalnem ért egyet'
ezért nęm dľ. Dallos Andľea volt a felelős, hanem az a vźĺrosvezetés, amelyik ezt nem tudta
biztosítani, adott esetben a jegyzo ítján. Dľ. Dallos Andrea jegyzŕ| asszony eltávolítását egy
,,politikai leszámolásnak'' tekinti. Akként nyilatkozik ębben az igyben, hogy itt nem mennek
rendben a dolgok.
Még egy dologra hívná fel' alegyzo Asszony Íigyelmét, hogy egy kicsit hiányosnak sikeredtek



ezek a ĺyilatkozatok, mert januáľ hónapról nem nyilatkozott senki sem. Azt valahogy pótolni
kellene, meľt úgy tűnik, mintha janutr hónapban nem tudta volna biztosítani a jogszenĺ
működést. Ene Íigyeljen oda, mert e nélkül semmit nem érnek ezek anyilatkozatok.
Trippon Norbert említette, hogy a szabad felhaszntĺlćlsú pénzeszközök L263.89O.ezer forint. A
pénzmaradvány és igazzhőI amaradvźny, a több mint 8 milliárd forintos maradvëny között van
egy jelentős rész. Továbbra sem kaptak információt, valami elképzelést arról' hogy az afękete
lyuk, amit úgy nevezünk' hogy nem szabad felhaszná,Itłsú pénzmaradvźĺĺy, az micsoda? Ha jól
látja, akkor azmâr megkozeliti a 6 milliárd forint ťolotti összeget. Tehát, itt valami nem stimmel
a dologban , mí ez a hatalmas pénzmarudvtny? Főleg azért nęm stimmel, mert felmerül annak
a gyaĺíja, hogy ezek,,hasraütéssel született számok'' és csak annak érdekében, hogy itt ezt a8
milliárd forintot ne firtassa senki. Márpedig ťrrtatni fogja, mert ez a 8 milliárd forint egészében
kicsit kevesebb, mint amit itt hagýak' Emlékei szerint a,,Wintermantel korszakban'' közel 10
milliárd forintot hagyott itt azíj városvezetésre, és ęz szenĺte most is megvan' de nem csak az
Ujpesti Önkormányzatnti,meľt itt van 8 milliárd forint, de azIJjpesti Vagyonkezelonek is van
másfélmilliárd forint pénzeszköze és volt atavalyi évben több mint 500 millió forint nyeresége,
az adőzott eľedménye is több mint 400 millió forint. Nem tudja, hogy túlkompenztitźtk-e a
Vagyonkezelot vagy ,,eltüntetnek éppen'' másfél milliárd forintot az Újpesti Önkormányzat
szabađ pénzeszkozeiből. Egy dolgot mindenképpen le szeľetne szögezni, hogy ez így elég
gyenge teljesítménynek látszik, főleg azok utźtĺ, hogy kézhez kapta Szecsodi úrnak a
szorőlapjtlt és Trippon Norbertnek is látta a szóľólapj tlt. HtIt aZ egy önleleplezés. Kaptak egy
,,szép, színes szagos'', elég erősen, nyilván a kampányhoz tartozo aĺyagot, ami semmi másról
nem szól, csak arról, amit teţesítettek az igéreteikből, amikor ftt-fát ígéľtek. Az újpesti
polgárok semmifele olyan dolgot nem kaptak, ami az itt élőknek az életét megkönnyiti, btlţ
egyébként szép dolog, hogy ha az ember kimegy és egy virágos ligetet Iât maga előtt vagy
felújított jźÍszoteret, de nem csak ez a dolga az onkormtnyzatĺak. Nęm csak az a dolga,hogy
virágvárost építsen, hanęm azért vaĺlnak itt olyan fejlesztésekre és beruhâzásoka szükség,
amire ez a 8 milliárd forint lehetőséget teremtett volna. Azt is ltĺtja, hogy dicséretes az
onkormányzatkamatbevételei azok szépen alakultak, és nyilvánvaló, hogy az onkoľmtnyzat
nem volt kivéľeztetve, ha megmaradt ugyan annyi pénze, amennyi volt 2019. október I3-źtĺ
különböző pénzeszközökben a váľos szźĺmltĺin. Többek között egyébként volt, 5,7 foľint
értéĘapír is, amit nyilván atavaIyi évben beváltott az onkormtnyzat ahasznaival egyĹitt.
Azt is látja, és akkor itt most már egy kicsit átkanyarodik magára a költségvetés 1. szźłmil
módosítására, hogy az elmu|t években az első módosítás nagyjából mindig aľĺől szolt, hogy a
pénzmaradváný teljes egészében az onkormányzat ŕÍtette és különböző tervekre elkülönítette.
Most ezekből a tervekből nem valósult meg semmi, viszont már évek ota azt hallgatják, hogy
az önkormányzatok ki vannak véreztetve, a mrĺködés hatćĺrźnvannak, már lehetetlen állapotok
uralkodnak, és ehhez képest úgy tűnik, hogy a 8 milliárd forint ezt az állítást cáfolja' Tehát,
olyan módon fosztotta ki az ę|oző váľosvezetés és Wintermantel Zso\t az Önkormányzatot,
hogy abból semmi nem maradt, csak lehetetlen műkĺjdésének a lehetosége, de ezt tudjuk, hogy
nemigaz, ezhazugsćlg volt, avźiasztâsi kampány egyik nagyhazugsága volt.
Nagyon éľdekes gondolat jutott eszébe arľól, hogy az onkormtnyzat számháboru - gondolja, a
gyerekek htlboriztak a Farkaserdőben -, reprezentâciós kiadásaira 300 ezer forintot elkülönített,
ami dicséretes, számhttborizzanak a gyerekek. Újpesten itt a képviselo-testületi üléseken
ilyenkor a költségvetés készítésekor ők is számháborut folyattak' Most úgy tűnik, hogy
ünneplésre van oka a baloldalnak, akât még reprezentációs költséget is el lehet râ sztlmolni,
mert ez dicséret a költségvetésrol. A szźlmháboľú, amit rendre megnyertek az elmiilt években
és súlyos mulasztásoktólmentették meg ezâ|tal az Önkormtnyzatot, ennek az oktatás, nevelés
és a.jó szándékú segítségnek az eredménye az, hogy már nincs 15 milliárd forintnyi különbség
az Onkormáĺyzatvagyonmérlegének azęszköz és forrás oldalaközött,aO-ralęirtęszközöknek
az értéke 0 forintban lett meghatározva, és a szúrópróbaszeriĺen ellenőrz<jtt indexek is a



helyükön vannak. 4 és fel év után eljutottak ide és ez dicséretes dolog.
Az Újpesti Megbecsülés Program, amit már szűken érintette itt a napirend előtti felszólalásában,
azért itt vannak kérdések. 2023. évi teljesítés az Újpesti Megbecsülés Program esetében
legalábbis Perneczky LászIő féle NLB előteľjesztés alapján 109.206.000 forintľa ľúgott, meg
plusz még nyilván voltak adó-és járulék költségei. Ehhez képest az elso módosítás a 3. olđal
tetején 261.000.000 forintos növekménnyel sztlmol, tehât az akérdés, hogy van-e Újpesten
annyi gyerek, akiknek ez a267.000.000 foľint kifizetésre kerül? Ha 10.000 forintjával szttmol,
akkor Ż6 ezer gyerekről beszélnek, ha ezt ľosszul látja, akkoľ is szerinte minimum 16 ęzer
gyer.eknek jutna 10.000 forint.
Az onkormttnyzatnźi hirtelen megjelent egy VIS Holding nevű cég, amelyikľol tudja, mi az
oka, hogy most megjelent, de a tavalyi évben nem jelent meg aZ onkormányzat
zttsztlmadtlsában eZ a cég. Nem önkormányzati többségi tulajdonról beszélnek, egy
csődegyezség során jutott hozzâ az Önkormânyzat még az ő idejükben és nem tudja hol volt
eddig és mikor keľült ez a tulajdontész az onkormányzathoz és miért nem volt benne az előző
évekzźrszźtmadásźlban, ha nem atavalyi évben történt végtil is ennek az aktualiztůásavagy a
real'iztůâsa?
Trippon Norbert azzalkezdte a beszámolóját, hogy a költségvetés előterjesztésének 3. oldalán
milyen tâblâzattaltihato. Azideiévizćtrszâmadás előterjesztése atavalyi 13 oldalľólleszúkült
mindössze 5 oldalľa. Semmiféle ttţékoztatźlst nem nyťljt arľa vonatkozóan, hogy igazâből mi
történt a tavalyi évben. RendkívĹil hiányolja fó|eg azt, hogy az a maradvttny, ami az
onkormányzatrende\kezésére á11t, abból a lekötött pénzeszközök mit takamak? Tavaly is kéľt
egy kimutatást eľről, nem kapta meg, megismétli, idén is kéľ kimutatást, vélhetően az idén sem
fog erről semmit kapni. Maľadt egy fekete lyuk, marad az, hogy erről a ztĺrszźlmadźtsľól is
elmondható az, ami egyébként is ę1múlt 4 és fél éves ciklusról elmondható, hogy'' hazudtunk
reggel' éjjel meg este,'' meľt ez töľtént.

dr. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Elmondja, a maradvány is szabadon felhasznźihatő maľadvány
közti különbséget szemléltetésére, ha bárkinek van december 31-én 300.000 forint a
bankszámláján és megrendelt koľábban mondjuk egy mosógépet, ami janutr közepén fog
megérkezni és a mosógép ttra 200.000 foľint, akkoľ december 31-én a pénzmaradvâĺya
nyilvánvalóan 300.000 foľint lesz, hiszen annyi van számltĺján. Amikoľ januárban megérkezik
a mosógép és ki kell fizetni 200.000 forintot nyilvánvaló, hogy aszabadpénzmaraďvânya, ami
a szźlmlâjtĺnlesz az máľ csak 100.000 forint. Ez a különbség a tényleges pénzeszkoz és a
pénzmaradvttny, valamint a szabadon felhasználható kötelezettségvállalással nem terhelt
pénzmaradvány között' Szeretné jelezni, hogy nyilvánvalóan fontos szakkéľdések azok, amik
elhangzottak, öľömmel vették volna, ha képviselő-testületi ülést megelłĺző szakblzottstĺgban a
Pénzi'igyi Költségvetési Bizottságbanhangzanak el ezek a kérdések, hiszen ez abizottsâg azért
van, hogy ezen szakkéľdéseket megvizsgálja. A ztĺrsztĺmadásban szereplo számok, ugy a
konszolidált beszámoló, amire frakcióvezető úr volt szíves hivatkozni, a konszolidált
pénzmaradványunk, valamit a szabadon felhasználhatő és az 1. számu módosításban
előirânyzatosításra kerülő pénzmarađványunk, a legjobb tudomásuk szerint korľekt számok,
hiszen a kĺinywizsgáló, illetve aMagyar Államkincstár is ellenorizte a zźrszźĺmadás számait'
Megtregyzi, a kamatbevételek valóban magasan alakultak, ennek alapvető oka az,,euľóparekord
orbáni infláció'' volt az elmúlt évben, hiszen elszabadult az infllźrciő az elmiit időszakban,
ilyenkor a jegybanki alapkamat is megemelkedik, a bankközi kamatlábak is megemelkednek és
így nyilvánvalőan a lekotött betétek kamatai is. A másik oldalon az onkormźĺnyzat nemcsak
kamatbevételtrealizźĺlhat, hanem a kiadásaibanťtzetnię kellett azinflźrciőt és sok minden más
plusz költséget. Egy-két tételt említve elmondja, a Koľmány elvette a gépjźrmíiaďőt, amit,ha4
évre számol, közel 1 milliáľd forint mínuszt jelent a városnak, ffiog volt csonkítva az ipanízési
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adó és 3,8 milliáľd forintľa emelte a szolidaľitási adót' Ehhez képest, ha az e\IenzékrészérőI az
az iiLitáshangzikel, hogy az Újpesti Önkormányzatnakvanpénże,akkor ezt akntikźĺtöľömmel
fogadják, mert még mindig jobb, minth a az ellenzék azt mond aná, hogy eladósították a várost,
csődbe vitték volna a várost. Azt gondolja, ezt a kritikát, hogy az Újpesti onkormányzatnak
vanpéĺze, városunk pénzügyile g a sajćttlźhân ŕůl, ezt inkább a városvezetés dicséretként fogja
ťol. Ami az ëĺItalćnos helyzetéľtékelést tekinti az elmúlt 4 ós fél esztendőben' mert ęz is szőba
került ennél a napiľendnél, homlokegyenest máshogyan \tLrjtLk és igény szeľint természetesen
részletezhetné, de nęm teľvezni. Úgy ltúják,hogy ez a váľos, a mi városunk, a mi Újpestünk
fejlődik, zöldül' igazikozösségi életet éL Azt gondolja, az újpestiek a sajźú szemükkel látják és
saját tapasztalataibőI azt meg tudják ítélni' hogy milyen fejlesztések, milyen beruházások
voltak, milyen kiemelt városüzemęltetési feladatok voltak, amiket megvalósítottak és hogy
ebben a városban olyan programok vannak, amik arĺa utalnak, hogy mi újpestiek torődünk
egymással, Íigyelünk egymásra és segíttink, akttr megbecsülés utalvánnyal, akâr más módon.
Többször elhangzott, hogy a választások előtti képviselo-testületi ülésen vagyunk, ezért nem
meglepő szělmttra,hogy az ellenzék kritikát fogalmaz meg' ugyanakkor azt gondolja' nem a
képviselő-testületi ülésen és nem politikusoknak kell szócsépléssel ezen dilemmákat
eldöntenie, hiszen az e|lenzéketmeggyozni nem tudják, ők az újpestieket szeretnék meggyőzni,
sőt, bízik benne, hogy az újpestiek nagy többsége már meggyóződhetett arľól, hogy a
városvezetés jó irttnyba viszi a dolgokat. Tehát nekik nem a politikusokkal, nekik az
újpestiekkel van dolguk, végzlk tovább a munkájukat mindenfajtalejttratő kampány ellenére is
és azt gondolják, az elmiit ciklusról éľtékítéletet objektíven az újpesti polgárok fognak adni
június 9-én. ,,Arľa kéľem őket, hogy támogassák a vârosvezetést, hogy folýassuk a kozösen
megkezdett munkát' támo gass anak b ennünket j úlius 9 - én|."

NagY István
Alpolgáľmester úr folytatta a szokásos mellébeszélést és soha nem arra vâIaszol, ami a kéľés.
Már 50. alkalommal hallgatták végig, de lehet, hogy a 100. is volt már, hogy zöldül a város.
Igen valóban zoldül a város, ez kétségtelen tény, az erdobe is fát ültettek. Frĺ, fa, viľág erľől
szőltaz elmúlt 4 és fél év. A kamatbevétel és azinflrźrciő, ez pontosanaZ onök munkáját
minősíti, hogy a kamatbevételek azért emelkedtek, mert infláció volt, ami kétségtelen tény. Az
is kétségtelen tény, hogy rendkívĹil magas inflációval kellett számolni, és ennek egyébkéĺt az
oroszok és azlkrźlĺok között kirobbant háboru az oka, ezt lehet vitatni, de ettől fiiggetlenül az
tény, hogy az szerepet jtltszott ebben. A szabad pénzeszkozök és a kötelezettségvállalással
teľhelt pénzeszkozök fogalmát mindannyian ismerik, azt nem kell elmagyartuni. Az viszont
mindenképpen magyarâzatra szorul és az a pé|da is ezt mutatja, hogy tényleg, ha valaki
megrendelt egy hűtőszekĺéný, márciusban megéľkezik, akkor valóban ez amaraďványnak egy
kötelezettségvállalással terhelt tésze, de nem ezt kétdęzte. Azt kérdezte, hogy azt a
hútőszekréný, hogy hívják, mert az, hogy vettü.Ŕ egy hűtőszekréný, rendben van' de itt még
azt sem monđták meg, hogy mit vettük és elég jelentos pénz ahhoz, hogy tudjuk, mik voltak
azok a kötelezettségvállalások. Persze tudjuk, hiszen vtĺlasztźĺs előtt vagyunk, egyetért Trippon
Norberttel. Ez az egész dolog, ami töľtént, mźĺt tavaly év végi is, meg az idei év eleje is, egy
vtiasztâsi költségvetést mutat. Most akarj tĺk elvégezĺi azt a munkát, amit az elmúlt 4 és fél
évben elmulasztottak. Ilyen a kt.ŕ-yűzâs, ami hiľtelen nagy ütemben megindult, csomó más
đolog, biciklit a gyerekeknek, csak 80_nak, az is a szokásos, meľt olyan, mint a Mátyás király
ajtnďéka, hogy adunk is meg nem is. Tehát, ez egyérte|műen arľa utal, hogy itt vá|asztâsi
költségvetésről beszélünk most. Ugyanakkor egyetért Tľippon Norberttel abban, hogy a váľos
nincs csődben és egyetértett ezzel4 és fél éwel ezelőtt is, egyetértett vele 3 éve, 2 éve és egy
éve is, hogy ez a város nincs csődbe és ennek hangot adtak' olyannyira nincs csődben, hogy
emlékezetę szerint Déri Tibor polgármester ur vagy esetleg a költségvetésért felęlos Trippon
Norbert alpolgármestęr úr még aĺĺa sem vették a fttradtsćtgot, hogy elmenjenek és târgyaljanak

11



egy 500 ezer forintos állami kompenzációról. Akkoľ még magasabb lenne ez amaradvźlny. Az
elmrĺtt 4 és fél évben folyamatos an azthallottuk, hogy az állam kivérezteti az Önkormttnyzatot,
eţlhęz képest aztltttjlk,hogy az Onkormányzat él és virul, semmi probléma nincsen. Valóban
rosszul nézne ki' ha az Újpesti Önkormányzat most azzalkampányolna' hogy sikerĺik csodbe
vinni a város' Ebben a dologban most éppen Karácsony Gergely fut köľoket, meľt ő már havonta
jelenti be, hogy csődben vaî a Főváros. Nagyjából ennyit tudhozzâfüzni ahhoz, ami Tľippon
Norbert elmondott, mert amit elmondott' az mellébeszélés volt.

Déri Tiboľ
Több kérdés, észrevétel nem lévén leztlrja a vitëlt, egy határozati javaslatről és egy
rendelettervęzetrőI kell szavazni a Képviselő-testületnęk. Eloször szavazâsra teszi fel a
Budapest Főváros IV. kertilet Újpest Önkormányzata és költségvetési szervei 2023. évi
költségvetési maradványainak megállapítź.sźľől szőlőhatźrozati javaslatot.

önt, hogy

1. Budapest Főváros IV' kerület Újpest onkormányzata és költségvetési szervęinek}O23. évi
költségvetési maradványźi azalábbiak szeľint hagyja jővźl: Budapest Főváros IV. kerület Újpest
onkoľmán y zata konszolidált maradvány a 8 .23 5 .8'7 7 .9 7 5 F t, ezen beliil

- a Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormányzattĺnak Polgáľmesteri Hivatala
jóváhagyott mar.ađvttnya 33 429 764 Ft' melyből felhasználható 26.708.709 Ft, és
6.72I.055 Ft az onkormânyzatot illetmeg;

- a Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormányzat Gazdasági Intézménye és ahozzâ
itlrtozo költségvetési szervęk osszesített jóváhagyott maradvtnya 427.200.708 Ft,
kötelezettségvállalással teľhelt maradvânya l.I92.238. 74 Ft me|yhez az Budapest
Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata szabad maradvtnyât csökkentő tételként
7 65 .037 .866 Ft Íinans ziroztst biztosít;

- azBudapest Főváros IV. kerület Újpest Önkoľmányzatamaradvtnya7.715.247.503 Ft,
melyből kötelezettségvállalássalnem terhelt szabad maradvtny 5.520.839.378 Ft'

2. megźilapítja, hogy az L pontban foglaltak alapjźĺn a Budapest Főváľos IV. keľület Újpest
onko rm án y zata konszo li dált szab ad mar aďv tny a 4 .7 62' 5 22 . 5 67 F t;

3. megźilapítja, hogy a maradványból 5.305.630.933 Ft a 2024. évi költségvetésbe
visszatervezésľe keľült, és további I.391.452.160 Ft kötött Îelhaszntĺlâssal teľhelt;

4. megtilapítja, hogy amaraďvtny teľhéľe L532.194.882 Ft kötelezettséggel nem terhelt forľás,
és a 2024. évi kö ltségvetésbe fej l esztési céltaľtalékb a hely ez.

F el elő s : P o1 gármester, a fel adatkcjrľel rendelkező Alpol gármester útj án
Hatáľidő: azonnal (elfogadásľa), a maradvâny eloirânyzatositâsźlra a 2024. évi Költségvetési
ľendelet I. sz. módosítása
(14 igen, 5 nem, elfogadva)

Déľi Tĺbor
Szavaztsta teszi fel a rendelettewezetet és felhívja a figyelmet, hogy a ľendelet megalkotására
minősített többségľe van szükség.
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Budapest Fővdľos IV. keľíitet ĺjjpest Önkormlűnyzata Képviselő-testiilete úgy dönt, hogy
eţogadja a Budapest Fővttros IV. keľijlet Újpest onkormdnyzata Képviselő-testiiletének a
Budapest Fővdros IV. keriilet IJjpest onkormtźnyzata és intezményeí 2023. évi
zárszúmadúsdról szlÍló rendelettervezetét és ezzel megalkotja Budapest Fővdros IV. keľĺilet
ajľest onkoľmlźnyzata Képviselő-testiiletének a Eudapest Fővúros IV. keľiilet Újpest
onkoľmdnyzata és intézményei 2023. évi zdľszdmaddsdról sailó 8/2024. (IV. 30.)
önkoľmdnyzati rendeletét.
Felelős: a Polgáľmester, a feladatkörrel rendelkezo alpolgtrrnester útján
Hattlndő azonna|
(14 igen, 5 nem, elfogadva)

3. Javaslat a Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Onkoľmányzat és intézményei
2024. évi összevont ktiltségvetéséľől és a végrehajtás szabállyairól szĺóló ľendelet I.
sz. módosításáľa
Előterj esztő : dr. Trippon Norbert alpol gármester

Déľi Tĺboľ
Az eloterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a ľendelettervezetet és felhívja a figyelmet, hogy a rendelet megalkotására minosített többségre
van szükség.

Budapest Fővúľos IV. keľiilet Újpest onkormlÍnyzata Képviselő-testiilete úgy ĺlönt, hogy
eţogadja a Budapest Fővdros IV. keriilet Újpest onkormónyzata Képviselő-testiiletének a
Budapest Fővdros IV. keľiilet tJjpest onkormltnyzata és intézményei 2024. évi összevont
költségvetéséľől és a végľehajtds szabdlyaiľól suiló 6/2024. (II.20.) önkoľmdnyzatů ľendelet
módosítdsltľól saíló ľendeletteľvezetet és ezzel megalkotja Budapest Főváros IV. keľiłlet
ĺjjpest onkoľmlÍnyzata Képviselő-testiiletének a Budajest Fővúros IV. keriłletT Ujpest
onkoľmdnyzata és intézményeí 2024. évi összevont költségvetéséľől és a végľehajttźs
szabdlyaiľól szóló 6/2024. (II. 20.) önkormónyzati ľendelete mljdosítlÍsltľól sajló 9/2024. (IV.
30.) önkoľmdnyzati rendeletét,
Felelős: Polgármester
Határido: azonnal
(14 igen, 1 nem, 4 hrtőzkodás, elfogadva)

Déľĺ Tiboľ
Tâjékoztat1a a Képviselő-testiiletet, hogy az ülés előtt akként módosítotttĺk a napirendet, hogy
a ,,Beszâmoló a Budapęsti Rendőľ-fokapitányság IV. kerületi Rendőrkapitanysâg 2023. évi
tevékenységétol" szóló előterjesztést 4. napirendként tárgyalják, mivel feltételezhető volt, hogy
addigľaRendőľkapitźnyir ismegérkezik. Tękintettelata,hogy 10 őra53 percvan ésavźtrhatő
éľkezésig még fél óra van htttra, ezért az sZMsZ szerint lehetőség varl aţrą hogy módosítsák a
napirendet, ęzért szavazźĺsrateszi fel a határozati javaslatot, miszerint, a Képviselő-testtilet úgy
dont, hogy az elfogadott napirend 4. pontját,,Beszámoló a Budapesti Rendőľ-fokapitányság IV'
kerületi Rendőrkapitttĺystry2023. évi tevékenységéľől'' 1 1. napirendként tźĺrgyalja.

Budanest Főváros Iv. keľület Úinest onkoľmánvzata Kénviselő-testületének
1l0 l2024.(Iv.25.) határozata naniľend módosításáról
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az
elfogadott napirend 4. pontját ,,Beszámoló a Budapesti Rendőr-fokapitányság IV. kerületi
Rendőrkap itânysag 2023 . évi tęvékęnységéről'' 1 1 . napirendként târ gy alja.
(19 igen, elfogadva)

13



4. Javaslat az rĺjpesti fiatalok kerékpárvásárlás támogatásárő| szőlő łinkormányzati
rendelet megalkotásáľa
Előteťeszto: Déri Tibor polgármester

Déľi Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni'

Szabó Balázs
Megismeľkędett ezzel a rendelettervezettel, nyilván örömteli híľ és eZ egy jó kezdeményezés.
Annyi kiegészíteni valója lenne, hogy egyrészt az életkort tolják folfelé a24-rol mondjuk 30-
ig,tehći 16 és 30 év közöttiek tudják igénybe venni ezt atźmogatási formát, ami jelentős összeg'
ha jól éľtette a szöveget, 50.000 forintný támogatást kaphat 80 pâlyźző. A másik javaslata,
hogy terjesszék ki ezt a tâmogatâsi formát az elektľomos kerékpárokľa és különösen az
elektromos ľollerekľe is, ha esetleg nem lenne benne. Kéľdése, hogy a javaslatâhozmit szől az
eloterjeszto?

Nasy István
Megismétli, hogymegint csak arrőlszől adolog, hogykirakunk akiľakatbavalamit, deígazttből
valódi támogatást nem jelent. Az a 4.000.000 forint, amit most az onkormtnyzat erľe ad a 80
igénylőnek, az rla1yoî kevés. Azt gondolja, egy jóval nagyobb lélegzetű támogatást kellene
nýjtani, ha mtr ennyire zöId ez a váľos és ennyire trímogatjuk a keľékpáros közlekedést, ami
helyes, bár meg kéne ľendszabtt|yozni a kerékpárosokat és a rolleľeseket is, hogy ne töľténjenek
olyanok, amelyekkel nap mint nap találkozik az ember, amikoľ autóban ül.
Az egy roppant nehézhelyzet lesz' hogy amikor ezt meghirdetik és va|ősziĺu, ugyanúgy, ahogy
az oltźlsí pľogram nem kap olyan ľeklámot, hogy valamennyi újpesti ember tâjékozodjon, akkoľ
probléma lesz abból, hogy utólag értesülnek ľóla, mint most azutalvány kapcsán is történt, hogy
a Yźroshźza kapujában valaki megállította, hogy ők nem kaptak értesítést' miközben
nyugdíjasok. Azakéľdés, sztndékozjk-eazonkormányzategy nagyobb híľverést csapni ennek
iş meg az újpesti oltás progľamnak is, mert amit nem szétmoltatnak el a vtiasztok az Újpesti
onkormányzatbaloldali város vezetésével és a baloldali képviselőkkel, az abbőI adódik, hogy
nem ismerik ezeket a lehetőségeket' Nem ismerik azt pontosan, hogy mi is zajIik itt a
Yźroshâztn és nem szembesülnek azzal, hogy itt poľhintés zajlikoltást támogatási progľammal
és a kerékptlrvâsźtrlâs támogatásával. Merjünk nagyot álmodni, nem 4.000'000 forint, hanem
40.000.000 forint és akkor kicsit jobban hangzik, és kicsit eľősebben tudja segíteni a kerékpáľos
közlekedést. Ez a 4.000.000 forint, azt gondolj L ar"ra jó, hogy valaki kirakja azt, hogy
kerékpáros váľost építtink, de egyébként meg az eredménye a nulláhozkózelit.

Déľi Tiboľ
Először Szabó Baltľs képviselo úr kérdéseiľe válaszol, illetve reagá"|na Nagy István
frakcióvezető megállapitâsaira. Azt ajavaslatot, hogy 30 évre kitoţák az életkort, támogatni
tudja, tehźú akkor ennek megfelelően foglák módosítani a rendelettervezetet, ezt
alapjavaslatként befogadja. Annyĺ kiegészítése lenne, mivel nappali tagozatos, aktív tanulói,
illetve hallgatói jogviszonnyal kell rendelkezni, javasolja, hogy maľadjon az eredetijavaslat,
viszont megvizsgálj ćtk azt, hogy a rendeletbe ezhogyan építhető be és ezt a következő testületi
ülésre be fogja hozni. Megkérdezi, hogy ez megfelelő-e képviselő úrnak? Tudomása szeľint
hallgatói jogviszoný is igazolni kell és az 30 évesen már nem biztos, hogy sikerülne. Meg
fogiák vizsgźůni, és ennek megfelelően az eloterjesztést elo fogják készíteni'
A ľendelettervezetben szerepel, hogy a ttlmogatâs nem haszná,lhatő fel elektľomos
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kerékpttrvásárlásľa. Informálisan megkereste a Magyar Keľékpárosklubot, hogy ők mit
tanácsolnak, amennyiben az a célunk, amit az előterjesztésben megfo galmaztak, hogy
egészségre nevelés, az egészséges életmódhoz valő hozzâjćnitłs. Magyar Keľékpárosklub
álláspontja szerint akkor nem elektromos kerékpár vásárlását kell támogatni meg elektľomos
rollerét, hanem hagyományos kerékpárt, amit hajtani kell, és úgy lehet vele keľékp fuozni.
Nagy István képviselő úr említette, hogy nem hirdetik meg ezt a lę,hetőséget. Elmondja, ők
lesznek azok, akik először ezt meghirdetik, és ana fogják buzditaniaz újpestieket, hogy vegyék
igénybe eztalehętoséget. Nem csupán aľról van szó, hogy 50.000 forintot adunk ezeknek a
fiatal újpestieknek, hanem arľól is szől az egész, amit Nagy István képviselo úr is mondott,
hogy próba|janak egyfajta kultúrát is meghonosítani. A Budapesti Rendőrkapitánysággal
közreműködve oktatást szerveznek a pźiyźnni kívánó újpestiek szźtmâra, valamint kötelező
felelosségbiztosítást kötnek' és a kerékpźtrokat is beregisztraljak abba a rendszerbe, ahol
nyilvántaľtják ezeket az ęszkozóket. Úgy gondolja, nemcsak adnak, hanem tobbszörösen adnak
azzal, hogy egy tudást is próbálnak nekik biztosítani és nagyon öľül annak, hogy ebben a
Budapesti Rendőrkapitányság IV. keľületi Rendőľkapittnysâga partner éshozzâk azt atudt.st,
ami ehhez szükséges és egy sikeres programot fognak tudni létľehozni. Az, hogy ennek a
keretösszege most emý, és ahogy arendeletbe is szerepel, tobbszöľ irhatjaki az Önkorrntĺnyzat
ezt alę}tetőséget. Ha nem merül ki az összeg, akkoľ értelemszerűen azonnal szinte újra ki tudják
írlni ezt apâlyâzatot, ha viszont tobb pâlyazat érkezik, az onkorm ânyzatĺakvan aÎÍalehetősége,
hogy az erre foľdítandó összeget, ami most jelenleg nem 4.000.000 forint, ahogy fľakcióvezető
úľ említette, hanem 6.000.000 forint, akkor eztmeg lehet emelni és azt gondolja' a,'puding
prőbĄa az evés" nézzik meg, hogy mennyien jelentkeznek. Bízik abban, hogy az újpestiek
igénybe fogiák ezt a szolgttltatást venni és minél több Újpestinek tudnak segíteni a jövőben.

Szabó Balázs
Nagy István frakcióvezető ir hozztszó|źsćłra reagźiva elmondja, jogosak az o aggodalmai
abban a tekintetben, hogy a felhasználásra szânt 6.000.000 forint, ami valóban nem 4'000.000,
hanem 6.000.000 forintos keretösszeg mellé párosulhat majd egy ugyanekkora mértéku
reklámkampány is, plakátok, videogyáľtás stb. Az oltâstźĺmogatások kapcsán valóban igazavaĺ
Nagy Istvánnak, hogy nagyon kevesen tudták igénybe venni és többszörose volt az akiťĺzetett
maľketingköltség, mint amennyit egyébként odaadtak a családoknak oltás támo gatâsta.
Gondolkodjanak el azoĺ,hogy itt is valóban eZ a veszély fenyeget-e? Mindezt reális veszélynek
tartja és nem akar úgy közlekedni Újpesten autóval sem' meg kerékpárľal sem, hogy ezeket a
plakátokat nézze és egyesével tudja, hogy mi hol, melyik, mennyibe kerĹilt' Inkabb adnâk azt is
atćlmogatźĺsra és akkor a tĺjbben tudnák igénybe venni.
A másik dolog pedig az, hogy 50.000 forintos támogatást adnak ęgy-egy jelentkezőnek az
nagyon jó dolog, egy valós, kézzelfoghato ttĺmogatást, hogy a keľékpár költségéknek egy
jelentős tészét, felét, harmaďtúkifizet| źńvái\a|Ja az onkormânyzat. Biztos benne, hogy ez egy
népszenĺ program lesz. Teľmészetesen tźtmogatntĺ, hogy nagyobb költségvetés legyen râ. Egy
kicsit azt érzi, hogy itt az utolsó évnek az utolsó ülésén merĺil ez füI, holott avârosvezetéshez
hrtoző frakcióban többen is biciklivel közlekednek, tehát elegánsabb lett volna talán évekkel
ęzelott ezt megalkotni, mert egy kicsit így olyan hangulata van ennek az egésznek, hogy ęz egy
vźiasztâsi célokat szolgtiő PR tevékenység és a valós tartalom pedig nem tudja, hogy mennyire
fog ebbol megvalósulni. Az biztos, hogy jó kezdeményezés, jőszâĺdékot lát e mögött, de
hitnyérzete van. Az pedig, hogy az elektromos ľollerekľe nem lehet kiterjeszteni, nem tudja
ennek mi az oka, hogy függ össze az egészségre neveléssel. Szerinte az is egészséges, ha valaki
ľolleľezik. Tavaly ő is vett egyet, autó helyett rolleľrel közlekedett és egészségesebbnek éręzte
magźtţ de sajnos elromlott. Szerinte ezt érđemes lenne megfontolni, nem lâtja akadźtlyttt' és azok
is hasonló ârkategonâjv készülékęk va1y talán még drâgâbba, mint a kerékpárok.
Ertelemszerúen' ott is egy jelentős segítséget nýjtana az igénylőknek, az az 50.000 forint, amit
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megkaphatnak' Ôsszességében jó a szźĺndék, mindig el szokta mondani, hogy bár csak neki
jutott volna eszébe, eddig rendben van, de a megvalósítást szerinte most még csiszolni lehetne
és abba az irćnyba elvinni, hogy akár az elektromos jármúvekľe is lehessen igényelni.
Megkérdezi, hogy a korhatáremelésnek mi az akadâlya?

Déľi Tiboľ
YâIaszźĺbaĺelmondja, hallgatói jogviszonyhozvankötve atâmogatźtsi forma. Képviselő úrnak
az a célja, hogy 30 éves korig akár mindenki tudjon pźiyâzni?

Szabĺó Balázs
A hallgatói jogviszony, ami a ľendeletben olvashatő az rendben van' akinek nincs az nem
ptiyźnat értelemszeľĺien.

Déľi Tiboľ
Annyit kér, hagy vizsgálják meg' a kovetkezőre iilésre behozztlk és akkor újra fognak ľóla
szavazni.

NagY István
Megnyugtatja Szabő Ba|âzst, nem fog történni semmi, ugyanis ęz a mér|ęgelés, ami először
hirtelen támogatást nyert a polgáľmester ur részérol, azutźn valaki szólt neki, hogy ezt nem kéne
csinálni, meft ezzel kibővíti azt akört, akit meg lehet célozni ezzel a ľeklám tevékenységgel és
akkor nem 4.000.000 foľint, hanem 50.000.000 forint igény fog beérkezĺi, ez az egylkrésze. A
másik része, ha jól értette, akkoľ az onkormźĺnyzat szęllez a kerékpáľosoknak a kerékpárok
hasznźiatźlval kapcsolatos biztonsági képzést. Az a 2.000'000 forint effe szoIgti? A
80.000x50.000 forint az 4.000'000 forint és a maradék 2.000.000 forintot meg affa forditja az
onkormányzat, mert errol nincs konkrétum, csak annyi' hogy lesz egy követelmény ennek a
tanfolyamok az elvégzése, vagy a kerékpárosok elvégzik a saját költségükön.

Déľi Tiboľ
Y á'laszäb an elmo ndj a, azt nem az onkorm źny zat fizeti

Nagy István
Megkérdezi, akkor szervęz egy tanfolyamot vagy ťĺzeti a tanfolyam költségét?

Déľĺ Tibor
Szerv ez egy tanfo lyamot.

Naey István
Arra meg a 2.000'000 forint elég kevésnek tűnik. Rendben legyen, támogatják az előterjesztést.

Déľi Tiboľ
Tâjékoztatáskánt felolvassa az 1. Ş (2)bekezdését, miszeľint,,E rendelet hattĺlyakiterjed azon
közép- Vagy felsőoktatási intézmény nappali tagozatźtn aktív tanulói' illetve hallgatói
jogviszonnyal rendelkęzó tanulőkra, hallgatókľa, akik Budapest Főváros IV. keľület Újpest
kozigazgatási teľületén lakóhellyel vagy taľtózkodási hellyelrendelkeznek''.
Amennyiben ezt kibővítik 30 évre az maximum egy-két embeľt jelent, de gyakorlatilag nem
lesz hozomźtnya.Haezigy megfelel és a jogalkotói szándékkal egybecseng' márpedig szerinte
nem cseng egybe az ön esetében, akkor rendben van, módosítják 30 évre, de azpluszkét embert
fog jelenteni' ugyanúgy szükséges a hallgatói jogviszony. Lezfuja a vitât és szavazásľa teszi fel
az alapjavaslatként módosított rendelettervezetet, miszerint a l. Ş (1) bekezdése szövegľésze
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úgy módosul, hogy ,,atizenhatodik életévét betöltött, de harmincadik életévét be nem toltött -
a (2) bekezdésben megllatźttozott feltételeknek megfelelő _ személyek...'' Egyben felhívja a
figyelmet, hogy a rendelet megalkotásáľa minősített többségre van szükség.

Budapest FővlÍľos IV. keriilet Újpest onkormlÍnyzata Képviselő-testiilete az tłjpesti liatalok
keľékpdrvdsórldsdnak tdmogatásdról szlíló rendelet-tervezetet eţogadja, és ezzel megalkotja
Budapest Fővdros IV. kerület Újpest onkoľmdnyzata Képviselő-testiiletének ni ,łipr'tt
Jiatalok kerékpárvásúľldsdnak tdmogatúsóľól sajtó 10/2024. (IV. 30.) önkormlźnyzati
ľendeletét,
Felelős: Polgármester
Hattndő: azonnal
(19 igen, elfogadva)

5. Javaslat a településkép védelméľől szóló 22l202t. (YI.24.) tinkoľmányzati ľendelet
módosításáľa
Eloterjesztő: Déri Tibor polgármesteľ

Déľi Tiboľ
Előteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észľevétel nem lévén szavaztsra
teszi fel a rendelettervezetet, egyben felhívja a Íigyelmet' hogy a rendelet megalkotására
minősített többségre van szükség.

Budapest Fővóľos IV. keľiilet Újpest onkormtÍnyzat Képviselő-testiłlete megalkotja a
Budapest Fővdros IV. keriilet IJjpest onkormltnyzata Képviselő-testiiletlinek, a telepiiléskép
védelméľől szóló 22/2021. (VI.24.) önkormdnyzati rendelet módosításúľól szlÍló l1/2024. (IV.
3 0,) önkoľmdnyzati rendeletét.
Felelős: Polgármesteľ
Határidő: azoĺ'nal
(19 igen, elfogadva)

6. Diintés az Íves út és Sándoľ István utca keres zteződésének észak-keleti oldalán lévő
ingatlanon megépült táľsasház ftildszintjén 12 db meglévő iľoda helyett
kĺalakítandó 12 db lakás településrendezést éľĺntő módosításaiľa vonatkoző
településľendezési szeľződés módosításáľól és a környezeti vizsgálat
lefolytatásának szůikségességéľől
Előterjesztő : Déri Tibor polgármester

Déľi Tibor
Eloteľjesztoként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Nagy István
Valaki hibát követett el, ha jól értette, és azért kerĹilt vissza a testület elé. Valaki hibźtzott,vagy
az onkorm tnyzat v a1y a v âllalkoző vagy mind a kettő'

Déľi Tibor
Igen, a tfusashâz hamarabb került bejegyzésre és a soľľendiség miatt nem tudták bejegyezni a
Földhivatalnál' Több kérdés, észręvétel nęm lévén szavazâsrateszi fel ahatârozatijavaslatokat.
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Budapest Főváľos IV. kerület Úipest onkoľmánvzata Képviselő_testületének

utca 19. szám alattĺ, 76512/51'3 hrsz-rĺ ingatlan hasznosítĺĺsához kapcsolódó
településrendezési szeľződés módosításáľĺíl
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az
előterjesztés melléklete szeńnt módosítja a Budapest IV. kerület, Újpest Íves út 17. és Sándor
István utca 1 9. sztlm alatti,7 651215I3 hľsz-ú ingatlan hasznosítására vonatko zoaĺ, a Képviselő-
testület I79l20Ż3'(IX. 28.) hatârozata alapjźln, 2023' november 23-ćĺn megkötott
településrendezési szerződést és felhatalmazza a polgáľmestert a módositâs alźtirásttra.
Felelős: Polgármester
Hatârido: 20Ż4. május 3 0.
(19 igen, elfogadva)

Budapest Főváľos Iv. keľület Úipest onkoľmánvzata Kénviselő-testůiletének

ktiľnvezeti vizs gálat lefolvtatásáľól
Budapest Főváľos IV. keľtilet Újpest onkormányzataKépvíselő-tęstülete megállapitja,hogy a
Budapest Főváros IV. keľület 9. szttmu, Káposztásmegyer Lakótelep Városszerkezeti egység
Keľületi Építési SzabáIyzatźről sző|ő 3lŻug. (I. 30.) önkoľmányzati rendelet, Íves-út _
765121321hľsz névtelen gyaloý -765121523ltsz gyalogut (Huszt sétány) és a Sándor István
utcaáltalhattrolttömb teľületére vonatkozó módositâsźůloznem szükséges kĺirnyezetivízsgtiat
1efolytatása.
Felelős: Polgármester
Határidő: azonnal
(19 igen, elfogadva)

7. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľůilet Újpesti onkormányzata tulajdonában álló
Ujpestĺ Kultuľális Központ Nonpľofît Kft. ügyvezetőjének lemondása miatt új
ůĺgyvezető megválasztásár a
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgáľmester

Déľĺ Tiboľ
Az előteľjeszto nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Nagv István
Az előbb Jegyzo Asszony nem válaszolt a kérdésére, hogy mi lesz a januân hónappal, amiről
senki nem nyilatkozott, azza| mi fog történni? Akkor januárban nem tudják, hogy jogszenĺen
működött-e az Önkormtĺnyzat és mindenki mindent megtett annak érdekében, ňógy Ěnnél az
Önkoľmányzatnâl ľendben menjenek a dolgok? Ismét a Jegyzo Asszonýól kérd,ezi, on<jk
szerint rendben yan ez az előterjesztés? Ez így megfelel a jogszabályoknak, meľt szerinte nem
felel meg. Semmi bajuk nincs, sőt arra a pár hónapra azt a hölgyet merné támogatni, ha rendben
lenne ez az előterjesztés. A hölgyet, ismeri az UKK-ból és vele kapcsolatban semmifele
fenntartása nincs, csak aztkérdezi, hogy akkor Önök szerint így teljesen ľendbęn vaî eZ aZ
előterjesztés? Töľvényességi szempontból megfelel-e a jogszabályok?
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dľ. Moldván Tünde
Igen, megfelel

Naw István
Köszöni szépen, ennyi volt, szerinttik abszolút jogszenĺtlen ez az előterjesztés, ezértnemfogják
megszavazni és nem a hölgy miatt.

Déľi Tibor
Több kéľdést, észľevétel nem lévén szavazâsrateszi fel ahattrozatijavaslatot, egyben felhívja
a figyelmet, hogy az elfogadtlstlhoz minősített többségre van szükség.

113l2024.(Iv.25,\ határozata az Úipesti Kultuľális Ktiznont NonnľofÎt Korlátolt

selő-testülete úgy dönt, hogy
1. az Ujpesti Kulturális Kozpont Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság egyedüli,

tulajdonosi tagja jogkörében eljźrva az Újpesti Kulturális Kozpont Nonprofit Korlátolt
Felelősségű Társaság ügyvezetőjének Belán Beatrixnek 2024. április 25. napihatź:'|lyal
ügyvezetői tisztségéről történő lemondását elfogadja, és egyben a târsasâg
igyvezetójévé 2024. ápľilis 26. napjtltól kezdődően, hatźtrozott időtartamra 2024.
október 15. napjáig Haltszné Fiácz Kkisztinát (leánykori neve: Rácz Kľisztina, szül:
Budapest, 19]6.05.23. lakcíme: 1043. Budapest' István út 3. |0156., anyja neve:
Szombati Irén) megvtllasztja.Halâszné Rácz Krisztina tevékenységét munkaviszonyban
Iatja eL Azigyvezető alapbére bruttó 828'000.- Ft havonta, egyéb juttatásai az Újpesti
Kulturális Központ Nonprofit Kft. mindenkori javadalmaztşi szabtiyzata alapjtn
kerülnek megállapításľa.

2, a Képviselő-testület felhataţmazza a polgármesteľt a fenti döntés végľehajtása
érdekében sztikséges intézkedések megtételére és a szükséges jognyilatkozatok
kiaďtlsâra, az esetlegesen sziikséges alapító okirat módosítására, és egyéb okiratok
alëńrt,sźra.

F el elő s : P o 1 gármester a fel adatkörrel rendelkező alpol gármester útj án
Határidő: 1. pont esetében: azoĺlnal

2. poĺt esetében: 2024. mźĺjus 27 .

(14 igen, 4 nem, 1 taľtózkodás, elfogadva)

Déľĺ Tiboľ
Megadja a szőt Bedő Katalin alpolgármesteľ asszonynak.

Bedő Katalin
Tisztelt Képviselő-testület! Tisztelt Megjelentek! Szeretném megköszönni Belán Beatrixnek a
közęI4 éves munkáját, ugyanakkor gratultlHaltszné Rácz Kľisztinának a megválasztâsćűloz
és munkájához sok sikert kíván.

8. Javaslat a Sĺnkó Lász|ő Míĺvészeti és Kultuľálĺs Alapítvány támogatására
Előterjeszto: Bedő Katalin alpolgármester

Déľi Tiboľ
Az eloterjesztő nem kivân szőbęli kiegészítést tęnni
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Rádĺ Attila
Tisztelt Képviselő-testület! Ez egy felemelő előterjesztés is lehetne, de az előterjesztés szerinte
problémás. Vannak benne apró problémák' amit az elején most említene és egy nagyobb, amit
igazâbő| nem ért. Az előterjesztés arról szól, hogy Sinkó Andrea édesapja örökségének
gondozása ügyében megkereste az onkormânyzatot és egy állandó kiállítás létesítését szeretné
az UP Rendezvénýérben kezdeményezni. Az előteľjesztés azt mondja, hogy ,,tovźĺbbtt a
fentiekben j ęlzett családi kötodés, valamint a helyi szellemisége miatt _,, és innentől nem tudja,
hogy ez a kéľelemben is szeľepelt, hogy 

',a 
Pintér Béla Színhâz târsukat állandó szírůlâzi

előadásai - méltó helyszíne lehetne az tilaĺdő kiállításnak.'' Elso kéľdése, a kérelembeî eZ
szerepelt-e vagy az eloterjesztést készítő írói munkásságának a része, hogy az ide bekerült,
függetlenül attól, hogy neki nem tetszik a Pintér Béla Színhâz, van akinek tetszik? Most nem
kulturális vitát szeretne nyitni, hanem aztkérdezi, hogy a kérelemben ez szerępelt-e? Neki ez
egy fontos információ lenne. Ez a kisebbik probléma, a nagyobb probléma, amit nem ért az
előterjesztésben, hogy Sinkó Andľea egy állandó kiállítás megrendezését kérte az IJP
Rendezvénytéľtől. Az elóterjesztés elején kifejtik ezt a kérését, majd később a hatźtrozati
javaslatban, illetve a szövegben is mźr utalnak Îâ, hogy itt aZ UP Rendezvénýér
szinhâztermének elnevezéséróI is szó van. A szinhâzteremnek most egy fanttzianeve van' nem
véletlenül, meľt ők korábban, amikor megépült, nem gondolták, hogy rögtön el kell nevezni ezt
valakiről. Itt a kéľelemben ez nem szerepelt.Ez kinek a kezdeményezése? Ez nem volt kifejtve
az előterjesztésben, de a hatźrozati javaslatba mër becsempészésľe került. Egy állandó
kiállítástól indulnak, majd eljutnak addig, hogy az UP Rendezvénýér sziĺlhźľ'tęrlnét túnevęzik.
Uttĺnanézett, és a KoB-on sem szerepelt, talán ha jól tudja. Nem gondolja, hogy mindent meg
kell beszélni az ellenzékkel, Ínert źitalâban nem szoktak megbeszélni velük semmit, dę azért
nem sok szinhâzterem van Újpesten, amit el lehet nevezni. Ha az utcák és teľek elnevezését a
legkisebbet és a legnagyobbat, a Sándor István parktól kezdve az Esterhâzy parkig is testületi
ülésen megbeszélték,Iegaltlbb előterjesztés szintjén elore a képviselők ezen gondolkozhattak.
Nem érti, hogy egy olyan szinhtzterem elnevezésén, amiből nem sok van Újpesten, konkrétan
egy, akkoľ miéľt nem lehetett eľľől megbeszélést folytatni. Hangsúlyozza, Sinkó Lź.szlő
muvészętét ismeri, tiszteli, nem róla szől ez a kérdése, hanem magtlről arról, hogy milyen
előterjesztések készülnek és kinek azindittatźĺsáľa alakulnakigy,hogy az anyagot megkapják a
képviselok, vaEY ahogy nem kapják meg.

NaeY István
Megint ţEyaîez a pľobléma. Van egy előterjesztés, ami abszolút átgondolatlan. Sinkó Andręa
édesapja Sinkó LâszIő Újpesten, nem tudja, hogy mennyi ideig, de itt élt, a XIX. keľĹiletből
Kispestről költöztek ide, miután csődbe ment az tĺltala vęzetett vendéglő és itt olcsóbb
lakáslehetőségetkaptak. Amikor eztmegkaptaazeloterjesztő és az,aki az előterjesztéstirtaa
jóváhagyástwal, egy percig nem gondolkodott el azon, hogy Sinkó Lâszlőnakvolt egy testvéľe,
Sinkovics Imre, aki a hallhatatlanok társulatźĺnaktagtra, akinek szintén ugyanúgy kötődése van
Újpesthez. Nem Sinko LâszIő ellen szól, meľt személyesen ismerte, *"ň o nemcsak a
,,Másfélmillió lépés Magyarorszâgon" forgatásakor, hanem egyébként is jáľta a természetet és
a Badacsonyi hegyen ta|tĺlkoztak és beszélgetett vele pár alkalommal. Sinkovics Imre pedig
nemcsak a Ha|hatatlanok Társulatának tagjaként, hanem embeľként is, hogy a diktatúľa
megszűnjön, az 56-os szereplése kapcsán is megérdemelné, hogy róla is emlékezzenek meg, ha
már ilyen ötlet van. Nem akar abból vitát gerjeszteni, hogy most ki volt a nagyobb szinész,meg
ki érdemli meg jobban, hogy szinhttztermet nevezzenek el rola. Azt kéľi, hogy ezt az
előterjesztést most vegyék le a napirendről, mert ez igy méltatJran, azof| túl peľsze, hogy nem
tudják' Sinkó Andrea kérte-e, hogy azt a szinhâztermet is ęInevezzék Attól tart, lehet, hogy
Sinkó Lźĺszlő sem örülne annak, ha ilyen ,,hâzisziĺlhćtzként", a Pintér Béla Társulat törzshelyévé
vált Újpesti Rendezvénýéren szirůltntermet nęvezzenek el ľóla, mert az egész cśalád
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beállítottsága szerinte éppen ellenkezo volt azoknti az eloadásoknál, amik erős politikai
tartalmúak, és ebben a politikai taľtalommal vélhetoen Sinkovics Imre nem értett egyet. Szerinte
Sinkovics Imre sem értene egyet, akivel szintén volt módja néhány alakalommal találkozni és
meggyoződott arról, hogy ő Sem a Pintér Béla Társulattĺban szeľetne szerepet vtilalni. Ezt
gondoţuk végig, mert ez így nem jó. Sinkovics Imľe életptůyâja, színészi teljesítményę azt
gondolja feltétlenül ezért kiŕůlt, ha már eZ az indoka, hogy az édesapja itt élt Újpesten.
Megjegyzi, Sinkovics Imréról szobor van elhelyeZve a III. kerületi Polgármesteri Hivatalban,
tehát boven megérdemelné, akkor ő is' ha már Sinkó LźszlőrőI megemlékeznek' akkor
Sinkovics Imréről se feledkezzenekel, viszont eztszenĺtesúlyozni kell,,,minimum döntetlenre
túl ntiam eZ a meccs''.

Bedő Katalin
Yâ|aszźtban elmondja, természetesen Sinkó Andrea keresett meg bennüĺlket ezzel a kéréssel e-
mailben és utána személyes megbeszélésre is sort került két alkalommal is. Ezt az előterjesztést
aPénzugyiBizottsâgttĺrgya|ta, ha a képviselő urak részt vettek volna aBizottsá,gülésén, akkor
meg tudták volna eztvitatni, de hát senki nem vett ľészt az onök részéroI. Sinkó Andrea volt
az, aki kérte a szinhźuterem elnevezését is, ő volt az, aki elsősorban azűjpesti kötődés miatt
keresett me'g bennünket, másrészt több önkormányzattal is tźrgyal a mai napig páľhuzamosan
az Ujpesti onkormányzatonkíviil, de az újpesti kötődés miatt szeretett volna állandó kiállítást
ide. Vándorkiállítások lesznek a többi önkormányzatnźĺl. Azért keresett meg minket, hogy ne
menjen tönkľe a hagyaték, többféle szinhâzi kellék, személyes hasznćůatu ttrgyak és azt is
nagyon szerette volna, ha a szinházterem is elnevezésre kertil'
Fľakcióvezető úrnak azt szeretné mondani, hogy természetęsen beszéltek Sinkovics Imréről és
Sinkó LâszIő is a Halhatatlanok táľsaságának az örökös tagtra, nem csak a testvéľe és Sinkó
Andrea testvérének a fitĺval is taľtott egyeztetéseket, aki ugyancsak említette a szobrot.
Elmondta, hogy ők a III. keľületben mozognak ebben a témźtbaĺ. ot nem Sinkovics Imľe Íia
keľeste meg, hanem Sinkó Ltĺszlő lźnya, tehźtt azzal foglalkoznak, aki megkeres minket és
amilyen kéréssel megkeľes bennünket. Sinkovics Imre fiával egyeztetett erről akérdésről is, aki
maximálisan ttlmogatja azt,hogy itt Újpesten Sinkó Lász\őhagyatékai elhelyezésre keľüljenek
és a városvezetésnek is terve volt már, hogy ott a Bisztró részen legyen egy kitĺLlrittls, ami a
színhâzba érkezőket vagy az UP Rendezvénýér színháztermébę érkezőket fogadja, ott ne egy
üľes rész legyen. Pintér Bélát is Sinkó Andrea említette és szerette volna, ha ez megemlítésľe
keľül, kifejezetten kérte és ezt megtették.

Nagv István
Akkor itt van egy egyoldalas vagy fél oldalas levél, amit Alpolgáľmester asszony megkapott a
Sinkó Andreától. Kéri, hogy mutassa meg neki! Megkérdezi, hogy miért nincs męllékelve az
előterjesztéshez? Ez rcndszeresen előfordul, hogy nem ta|tikoznak ilyenekkel, ezerszer
elmondta, hogy semmiféle módon nem csatoltok semmit sem' A képviselők úgy szavazĺak,
hogy azt se tudják, miľől szavaznak. Ebben az esetben sem tudják. Elolvasva a levelet, nem
szerepel benne, hogy a Pintér Béla altalhasznźit sziĺlhâzterem elnevezésre keľi.iljön.

NagY István Milcrofonon kívüli vita!
..... Bedő Katalin nem mondottigazat, elmondhatta volna, hogy a ttĺrgyaläsoĺ született a

megállapodás és nem kéľték, ez az egyik A másik, azt sem érti, hogy milyen hagyatékľól van
szó és ennek a megőľzését ...... .... igen személyes használati tárgyak. Az hol lesz kialakítva'
kicsi aZ összes hely, ott valami olyan probléma keletkezik, ami
miatt . ....megtekintette? Akkoľ egy teľmet odaadunk a Sinkó Lź.szlrőnak? Az,
amiről most beszélnek, a ľ..agyatékânak az elhelyezése egy allandő kiâllitâs keretében. Az az
érzése, hogy arra az ott lévő termek nem elégségesek, vagy valamitol elvonják a helyet, vagy
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olyan rendezvényeknél, amelyeket ott meg akarnak valósítani és esetleg szúkösen elfemének
az akkor nem lesz lehetséges. Támogat mindent, és ha a III. kerĹiletben, ahol majd
vándorkiállítás lesz az is rendbe Van' de most erről dontenek. Nehogy mër az torténjen, hogy
esetleg az UP Rendezvénýémek a további múködését fogja akadźůyoznĺ az, hogy ott
elhelyezésre kerülnek ezek a tá'rgyak és persze akkor ezeket őriztetni is kell. Reméli, zárt
tárolókban, vagy szekrényekben tudják ezeket elhelyezni' Ennek van egy helyigénye, nincs
meggyozódve aľról' hogy ott nęmcsak egy szinészi palást kerĹil elhelyezésre, egy kiállítás azért
ennél többról szőI, eztvégigkellett volna gondolni.

Bedő Katalin
Felhívja fľakcióvezető úr figyelmét ana, ahogy korábban elmondta, nem terembe fogják
elhelyezni, nem a szinhźntérben' nem a konferenciatermekben, hanem a Bisztró egy ľészében.
Sinkó Andrea eljött, megtekintette, majd amikor alkalmasnak taltita, akkor irtameg a kéľelmét
és kétszer talá'lkoztak Valóban ebben a kéľvényben a szinhźnterem elnevezése nem szeľepel,
de kétszer Sinkó Andrea kérte, nem kitalálta, eszébe sem jutott volna, hogy nevezzék el a
szinhâztermet' Ez az o kér ésére indult.

Rádi Attila
Elmondja, attól még a bizottsági ülésľe el lehetett volna hozni, én azt gondolja, mint ahogy
jelezte, számos elnevezésben, szobor, emléktábla, egyeztetésęk vannak, viták is vannak.
Sokszor hosszabb viták vannak az emléktáblákról és szobrokľól, mint sok l00 milliós
beruhtztĺsokľól. Ez az előteľjesztés sehova nęm keľült, ezt a kérést lehet, hogy Önök maguk
között megbeszélték vagy on megbeszélte aSinkó Andľeával. Azt gondoţ a, azonkormtĺnyzat
egészére tartozik, az onkormânyzat egésze hoz döntést, az Önkormtnyzat egészéértvagyunk
felelősek. Az UP Rendezvénýéľben lehet, hogy Nagy Istvánnak igaza van, valamennyire
jobban ismeri, el tudja képzelni, hogy el lehet helyezĺi, de nem egészen biztos benne, hogy
megfelelo, méltó módon el lehet helyezni. Volt ott már olyan vándorkiállítás vagy ľészben
időszakos kiállítás szobrokkal, vitrinekkel az o idejükben is, aminek elhelyezésę működött, de
egyébként mind a Bisztrónál, mind a pódiumon tartott ľendezvényeket' és ha a sziĺ'lhánban
többen mennek be, annak vannak egyéb szabtiyai is. Ahhoz, hogy egy hallhatatlanok közé
tartoző szinészről méltóan megemlékezzink, azt gondolja' nem biztos, hogy elegendő|esz az a
felület, amit biztosítani tudnak. Érti, hogy Sinkó Andrea eztltĺtta és aztgondolja, akár tetszhetett
is neki, de nýlván a megvalósítás végső foľmája az ezuttn lesz. Úgy |tĺtja az előterjesztés is
pongyola, az e|nevezés a végén szeľepel, tehát nincs benne kifejtve azigazsâgminden részlete.
Nem is érti, mtr korábban elmondta más ügyekben, hogy miéľt nem egyszeľűen irjëk le a
tényeket, helyette a költészetet visznek bele az előteľjesztésekben és nem beszélik meg
senkivel. Már nem az elso alkalom, hogy hivatkoznak a Pénzúgyi Bizottsâgra. A Pénzügyi
Bizottság megalakulásakor az illetékes alpolgármester elmondta, hogy majd akkor az ó
Bizottstryát szét fogják verni. Megígéľte neki, hogy nem fog elmenni aBizottsźĺgülésére és nem
fogja szétverni.Ezt abizottstĺgi ülést össze-visszatĄtĺk, a testületi ülés elott, mert akkoľ éľnek
rá, meľt a baloldali képviselők nem szeretnek bizottsági ülésre jźtrni, azért mert szerdán taĄâk
az összęs ülést eg5rmás után. Beül négy órakoľ és fél hatkor, fel hétkor kijön, ami nem probléma,
ez a munkájuk, csak, amikor ők nem jönnek el, nem tudják abizottsâgi ülés határozati többségét
biztosítani. Ha ők nincsenek ott' akkor nincs bizottsági ülés, meľt nem jönnek el. Megkéľďezi a
DK-s képviselőket az Aquincumi híd előterjesztésén hźnyan voltak? o végig ült itt olyan
bizottsâgi ülést' ahol a polgármesteÎ, az alpolgáľmester, a jegyzó elmondta az előterjes ztését,
mindenki boldogan megszavazta, majd a végén o szólt és megjegyezte, hogy nem
hatârozatképes a bizottság. A létszámot sem tudták megszámolni, úgyhogy ne mutogassunk
bizottsági ülésekľe meg egyebekľe, ezt el kellett volna hoznia KoB-ra, ahol beszélni kellett
volna az ott illetékes képviselőknek, nem történt meg.



Bedő Katalĺn
Azt gondolj a, egy előterjesztést elég egy Bizotts âgnakmegtârgyalni. Szerinte nem veľte volna
szét képviselo úr aBizottsâgĺilését akkor, ha eţön. Ki lett küldve az előteľjesztés,hamár akkoľ
szemet szurt,hogy ez pongyola, kérdéseket vetett fel, eljohetett volna valaki feltenni ęzekęt a
kérdéseket. Azt gondolja, minden téný, amit megfo galmazott a múvész ur ltnya rogzit az
előterjesztés és ne haragudjon meg képviselo úr' de ne kérdojelezzük meg a sajâtlźnytnak azt
a felvetését,ha o alkalmasnak tĄa azt a helyet és mi tudjuk ezt neki biztosítani, hiszen nem
sokból tart odaadni, és egyébként pedig ez azIJP Rendezvénýéľ hímevét tudja erősíteni. Ne
tagadjuk meg' eZ nem olyan nagy kéľés és szerinte nem megvalósíthatatlan.

Nagy István
Senki nem kifogásolta azt, hogy Sinkó LtszlőrőI el legyen nevezve bármi is Újpesten. Ennęk
az előterjesztésnek a módját kifogásolták, amiből nem derül ki, hogyan alakult ki az, hogy
Sinkó LâszIoről egy terem legyen elnevezve. Az aproblémâja, hogy valóban nincs egyeztetés.
Most miért a Pénzĺjgyi Bizottság tátgyalta ezt az ügyet? Nem éľti, hogy kerĹilt a Pénzij;gyi
Bizottság ülése elé? Pontosan ezértnemjáľnak eI, és ezt már többször elmondta, ezért nem jár
el ezekre abizottstĺgi ülésekľe, mert nem ott fogja kijavítani, mert aznem kerül nyilvánosságra,
hogy milyen minőségrĺ munka folyik itt a Városh tvân. Ez se kerĹil nyilvánoss źtgra, de talán több
jelenik meg róla, mint amennyi egyébként egy zárt körben lefolytatott bizottsági ülésen. Itt
szembesüljenek vele a képviselok, miként és hogyan hibázotq egyébként eZ a rosszul vęzetett
Hivatal. Erľol van szó, semmi másról nincs itt szó. Ezerszet kérte, hogy a Fővárosi
Kormányhivataltól erkezo segítségnyújtások, toľvényességi felhívások kerüljenek be. A
szerződések berepülgetnek, aztźĺn kiderĹil, hogy utána közokirat-hamisítással kerülnek be a
Kormányhivatalba. Errol van sző, eľ.ől beszélnek, nem arľól beszélnek, hogy Sinkó Lászlőről
most lesz terem elnevezve, vagy nem' meg arról beszélnek, hogy problémás |esz, hogy az
Önkormányzat felelősséget vá,Ilal valamiéľt, amiről nem tuđja, t'ogýun fogja megőizii. nz
ördög a részletekben lakozik. Megszavazza,Iegyen elnevezve róla és legyen kiállítótér is az UP
Rendezvénýéren. ,,Ez gondolkodás nélkül, adj Uram Isten, azollrlal,jó ötletnek tűnik. Csak
azzal foglalkoztok, amitol politikai hasznot reméltek''. Más lényeges dolgok úgy mennek el a
fiilek mellett, amik sokkal többet segítenének Újpesten. Ez a módi ) aZ a méľlegelés, hogy
megţtngyalják egymás között' nem tudja, hogy hányan, de csak az megy źĺt, amitől politikai
hasznot remélnek, ha abban nincs haszon, akkoľ az nincs. Ez aprobléma, hogy Újpesten megállt
a fejlődés négy és fél éve, semmi nem tortént a viľágosításon kívül és közben van 8.000.000.000
forint.

Szabrí Balázs
Ez az ügy feleslegesen vált ki ilyen indulatokat, szerinte ez jo kezdeményezés, mi a pľobléma
ezze|? Egyetlen egy dologban van szerinte Rádi Attilának igaza, hogy tényleg illett volna
Közművelődési és oktatási Bizottság elé hozni, már csak azért is, hogy lássa előre. A
Bizottságban alelnĺjk és akkoľ, mindenki megnyugodhatott volna. Szerinte jó kezdeményezés,
gratulál az előterj es ztéshez, szav azzuk meg.

Bedő Katalĺn
Kiegészítésként elmondja, ez a levél 2024. januźtr 8-án fogalmazodott meg, máľ múlt évben
lęült Sinkó Andreával, amikoľ megkereste ,tehtĺt ezîemegy összedobott, nem kétperces anyag'
sok egyeztetés, bejárás előzte meg. Szeretné megcáfolni, amit képviselő úr mondott. Elmondja,
hogy innentőlminden kiállítás teruezetet be fog vinni a Közmúvelődési Bizottság elé és meg
fogiák targyalni, vitatkozní fognak, hogy hol lehet, és hol nem lęhet kiállítás.



Nagy István
Egy alanďő kiállításról van sző, nem egy időszakos, két hétig vagy egy hónapig tartó kiállításról
beszélnek. Nem erről van szó. Azt meg különösen fuľcsának taltija, hogy 3 hónapig tartott
ennek az előterjesztésnek az elkészitése. Ez nem egy olyan tétel, aminek 3 hónapig kellene,
hogy tartson. Mit értünk előkészítés alatt? ,,Bementettek egy orź./- a terembe vagy éppen
vitatkoztatokez a dolgon? .... MikTofon nélkĹili vita!
Az a pľobléma, amit Alpolgármester asszony érveket és kifogásokat említett, ebből a
szempontbőI ez az előterjesztés nem teljes. Lehet vele vitatkozĺi, deugy érzi, hogy ebben nekik
maradéktalanul igazuk van.

Déľi Tibor
Tobbhozzâszőlts nem lévén, leztrja avitźlt és szavaztsrateszi fel a határozati javaslatot.

114t2024.(Iv.25.) határozata a si"; Lárr\; Művészeti és Kultuľális Alanítvánv
támoeatásáról
Budapest Főváros IV. keľtilet Újpest onkormányzata Képviselő-testülete az eloterjesztésben
foglaltakat megţźrgyalta és úgy dönt, hogy a Sínkó Ltszlő Művészeti és Kulturális Alapítváný
(székhely: 8638 Balatonlelle, Vadviľág utca 3., adőszźlm 19350626-2-|4,nyilvtĺntaľtási szźlma;
14-01-0003469 képviselő: Sinkó Andľea kuľatóriumi elnök, a továbbiakban: Alapítvány)
1.500.000,- Ft összegű támogatásban ľészesíti, amelyet az Alapitvźny âltal az Újpesthez csalâdi
kötődéstĺ Sinkó Ltszlő emlékére azIJP Újpesti Rendezvénýéľen állandó kiállítás léttehozćsâra,
valamint aZ ünnepélyes kiállításmegnýtó és szinhźztęrem névadó ünnepségének
megszerve zésér ę használhat fel.
A támogatás fedezete a Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-
testületének a Budapest Fováros IV. kerület Újpest onkoľmányzata és intézményei 2024. éví
összevont költségvetéséľol és a végrehajtts szabáIyairól szóló 612024' (II.20.) önkormányzati
rendeletének 5.a. szźmímellékletében foglalt ttĺb\tĺzatl/B. Egyéb műkodési célú kiadások ÁH-
n kívülre 18. soľszámú,,Sinkó Lźsz|ő Művészeti és Kult. Alapítvány támogatása - UP állandó
kiállítás, szinhâzterem névadó ünnepség'' előirânyzati során rendelkezésre áll.
Fel elő s : Po 1 gármester, a fel adatkörľel rendelkező alpo 1 gáľmester útj án
Határido: azonnal
(18 igen, 1 tartózkodás, elfogadva)

9. Javaslat a Dľog Stop Budapest Egyesületnek a Főváľosi Szolidaľĺtási Alap
támogatási kerete teľhéľe kiíľt FSZA 2023 azonosítĺí számű páiyázat keľetében
benyújtott egyiittműktidési megállapodásának utĺílagos jóváhagyásáľa
Előterjeszto : Bedő Katalin alpolgármester

Bedő Katalin
Téţékoztatja a Tisztelt Képviselő-testületet, a legutóbbi ülésen jelezte, hogy ezt a hattrozati
javaslatot most fogja behozni utólagos jővtĺhagyásra.

Szabó Ba|ázs
Mindig, amikor ilyen kábítószeres meg drogos témák vannak, akkoľ el szokta mondani, hogy
itt a herbálosokľa is különös figyelmet kell szentelni majd. Jön a nyár, ilyenkor előbújnak és
egyľe inkább szaporodnak ilyenkor Budapest utcáin. Nemsokára jön majd Rendőrkapitźĺny űr,



akkor mégegyszer elmondja neki is, hogy nagyon fontos, hogy ez ne meľüljön feledésbe.
Nélküle az ę|mi;/rt 5 évben ez a sző, hogy a herbálos, ebben a teremben nem hangzott volna el,
meg, hogy a heľbálosokkal probléma van ebben a váľosban. Van probléma, erre mindig
emlékezteti majd a testületet, hogy eÍTe oda kell figyelni, különösen, amikor ilyen
előterjesztések vagy ilyen témák meľtilnek flol.

Déľi Tiboľ
Több észľevétel nem lévén szav azâsr a teszi fel a határozati j avaslatot.

est
Alap támoeątási keľete teľhéľe kiíľt FSZA 2023 azonosító számű oá.ilvázat keretében

z eloterjesztésben
foglaltakat megtárgyalta és úgy dönt, hogy a Drog Stop Budapest Egyesületnek (székhelye:
1048 Budapest, Ktilső Szilágyi Llt14' nýlvántaľttsiszźma:01-02-0004677,képviseli: Batáľi-
Szepes Anikó elnök) a Főváľosi Szolidaritási Alap támogatási kerete terhére kiirtFţZA 2023
azonosító szźmu ptiyázat kęretében a ,,Közcisségi ellátások fejlesztése" ptiytnati célra a
,,Szociális
Szolgáltatókkal való együttműködés kialakitâsa "Kozös tudás, hatékony integráció'' című
tfu gyban benyújtott együttműködési megállapodását j őv tthagyja.
Fel elő s : P ol gármesteľ, a fel adatköľrel ręndelkező alpol gármester útj án
Határidő: azonnal
(19 igen, elfogadva)

Déľi Tibor
Kĺjszönti azidőkozben megérkezett Hajdu Lâszlő rendőrkapittĺĺy urat valamint dľ. PálAdrián
ezredes urat a Budapesti Rendőrfokapitâny bűnügyi helyettesét. Egy napirendi pont van még a
Rendőrkapitányság beszámolója elott, a 1O-es szźĺmí napirendi ponttal folýatják az tilést.

10. Javaslat a Lázár Eľvin Általános Iskola udvaľán lévő műfüves futballpálya
felújításához szükséges 10 7o_os iinľész bĺztosítására
Előterjesztő : Bedő Katalin alpolgármester

Déľi Tibor
Az eloterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észĺevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a hattĺr ozati j avas l atot.

Budapest Főváros Iv. keľület Uinest onkormánvzata Kénviselő_testiiletének
116t2024.(Iv.25.) határozata a Lázár Ervĺn Általános Iskola udvarán lévő műfüves
futballpálva felú iításához szükséees 10 g/o_os tinľész biztosításáľól
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzattnak Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
biztositja aMagyar Labdarugó Szövetség országos Sportfejlesztési Pľogramjának keretében a
Ltnár Ervin Altalános Iskola (1041 Budapest, Erzsébet u. 31.) udvarán 20I4-ben épült műfiives
futballpálya felíjitt'stthoz szükséges 10%-os önrészt, legfeljebb bruttó 2 000 000,- Ft
keretösszegig. Az önrész feďezetét a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata
Képviselő-testületének a Budapest Főváros IV. keľĹilet Újpest Önkormányzataés intézményei
2024. évi összevont költségvetéséről és végrehajtâs szabâlyairo| szőló 6/2024. (II. 20.)
önkormányzati reĺdelet 6. sz. mellékletébe foglalt ttlbltzat C./1. ,'Beruhâzâsi és felújítási



céltartalék'' sor terhér e biztositja.
Felelős: Polgárme ster, a fel ađatkorrel rend elk ezo a|p olgârme s ter útj án
Határido: 2024. május 30
(19 igen, elfogadva)

11. Beszámoló a Budapesti Rendőľ_főkapitányság Iv. kerületi Rendőľkapitányság
2023. évi tevékenységéľől
Előteriesztő: Czigler Lt.s zlő alp o 1 gárme ster

Haidu László Rendőľkapitánv
Kiegészíteni nem szeretné a bęszćtmolót, de megköszöni azt a támogatást, amit nyújtottak a
kapitányság szźtmźra. A tegnapi napon sikerült méltó köľülmények kozött átadni a
szolgtĺIatteljesítés közben, közúti kozlekedési baleset kovetkeztében elhuný Mátyás Baläzs
Tamás rendőr torzsőrmesterről elnevezett teret.

Cziel'er LászI'ő
Elmondja, mint ahogy tegnap abizottsâgi ülésen, itt a testületi ülésen is szeretné megköszönni
személy szerint Kapitányságvezető úmak azt az źidozatos és alázatos munkát, amit a keľület
lakói érdekébenvégeznek. Szerintepéldaértékűazegyuttműk<jdés a IV. keľületi onkormányzat
és a Kapitányság között és szerette volna, ha ezt ezredes úr is hallja. Nem szeľetnę amellett
elmenni, hogy a kerületben térÍigyelő kamerarendszer működik és ezt arendoľség munkatársai
figyelik. Azt gondolja' hogy ennek apénzkereseti forľásnaktalźn valamilyen szinten Van egy
állományĺlegtartő hatása, tul azon,hogy ennek bűnüldozési, illetve kĺjzbiztonsági szempontból
milyen jelentősége van. Még egyszer megköszöni a munkájukat.

Szabĺó Balázs
Megköszöni a munkájukat és szeretné kiemelni különösen Poľ Sándoľ köľzeti megbízottnak a
munkáját, aki a 10-es választókörzetben ltttta ęl a feladattĺt egészen idén januárig. Minden
hónapban szorgalmasan és becsületesen megkeľeste, de szerencséľe egy olyan
választókörzetnek volt a képviselője, ahol nem nagyon voltak bűncselekmények. Az esetęk
többségében nem nagyon volt miľől beszámolni neki, de nagyon jó volt kozöttuk az
egyĹlttműködés és gľatulál az ő előmęneteléhez. Tudomása szeľint aYizsgálatí osztâIyrakerült
át, és ott folýatja a munkáját. Megjegyezi, januźrban kezdeményezte,hogy az onkormányzat
adjon szźlmźra valamiféle jutalmat, meg is nevezte, hogy konkľétan mit, de nem talált
támogatásra. Nem tudja, mi volt ennek az akadttlya' nem egy akkora nagy dolgot kéľt. Szerette
volna meghálálnia, akkor még csak négyéves együttműködésüket valamilyen formtlban. Ezt
sajnos nem támogatta az Önkormányzat.
Az egyik olyan dolog' amiľe szintén visszatéro jelleggel szokott mindig utalni a közbiztonsági
kérdéseknél, különösen most, hogy jön aĺyźr, megint jönnek elő a hęrbálosok. Az egészváľos
ilyenkor tele van velük, tavaly is nagyon sokan voltak' nyilván nem elsősorban Újpesten, de a
Budapest belvárosában nagy sztmban elofordulnak. Még a ciklus elején az Újpesti Sajtó Kft.
általttban leközölte a közleményeit és zérő toleranciát követelt a herbálosokkal szemben. Nem
biztos, hogy ez megvalósult, de nagyon szeľetné kérni a rendőrséget, hogy kifejezetten nagy
hangsúlý fektessenek a herbál jelenség felszźtmolrttsa érdekében. F'z egy annyiľavjsszataszito
jelenség szerinte Újpest utcáin, ami sajnos létezó jelenség és az embeľeknęk a többségét
felháborítja, úgyhogy erľe kéri, különösen újpesti és budapesti szinten Íigyeţenek oda.
Szeretne még egy konkrét ügyet is felemlegetni, ami 2022-be történt, amikor az lJjpest
méľkőzésen az egyikbiztonsági őľ bántalmazott egy gyermeket. Abból volt itt sajtó ügy meg ő
is felszólalt és ez az eljtlrá,s eljutott az újpesti bíróságig. Szeretné megjegyezni, hogy nem jól
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végezték a nyomozźtst, ugyanis olyan kameľafelvételeket csatoltak be a periratban, amiből
teljesen egyéľtelműen nem lehetett azt az embeľt elítélni. Önök ezt az ügyet mintha nem
szeľették volna teţes méľtékben feltárni. Neki az volt a benyomása, amikor a bírósági
tárgyaláson az ugyész ugy érkezett meg ebben az igyben, hogy meg se nézte ezeket a videó
felvételeket, és amikoľ először |ttta ezeket a videófelvételeket, mondta, hogy ilyenre nem lehet
egy embert elítélni. Felmentették ezt abiztonsâgi őľt.....

Déľi Tibor
Felhívja képviselő úr figyelmét ez egyedi ügy és itt egy kerület beszámolój tről van szó, nem
pedig egyedi pľoblémákľól.

Szabó Balázs
Ugy gondolja, ez összefiigg a kapitźnyság munkáj tlva|, hiszen itt most vagy aZ történt, hogy
direkt úgy állították össze ezt a gyanusítást és azttnkésőbb avâdiratot, hogy ezt az embert ne
lehessen elítélni vagy Önök ártatlanul gyanúsítottak meg egy embeľt, akit a bíróság előtt
meghurcoltak, aztźtn felmentésselr zźrult az lJEy.Büntetés nélkül ért véget ez az eset, nagyon-
nagyon nem tetszett neki ez azlJlgy és akkor rtttéme a lényegi mondandójáľa is.
Azt tudja, hogy nem a IV. kerületi Rendőľkapitányságot érinti, hiszen nem ők végezték a
nyomozást, hanem a BRFK Gyermek és lfiúságvédelmi Aloszttůya, ezpedig a Fekete Máľton
ügy volt' Az is eljutott a vádemelésig és egészen elképesztő, hogy milyen enyhe vádakat
ťogalmaztakmegez ellen a,,mocskos pedofil'' ellen, aki önkormćnyzati bérleményben ľontott
meg gyerekeket éveken, évtizedeken tLt. Önkormányzati lakásban lakott itt Újpesten,
Káposztásmegyer-Il végezte a tevékenységét, és gyakorlatilag kiskoru veszélyeztetésével meg
fogja úszni. Valószínúleg egy felfüggesztett büntetéssel megússza, tekintettel az elévülésre,
tekintettel arľa, hogy valószínrĺleg vádalkut köthetett ez az ember másokĺa, nem tudja'
mindenesetre vér|źtzítő ez az ügy, hogy ennyivel megússza ez az embet Ujpest történetének a
legundorítóbb, legmocskosabb pedofil ügye volt ez, ami ęI'lhez az emberhez köthető. 

',FeketeMártonhoz, kimondom a nevét, így hívják, egyébként az egész ország most már tudja,
nyugodtan pereljen be, ha nem tetszik, nem fog egyébként beperelni, azőta egyébként
elköltözött, inkább úgy mondom, hogy eltakarodott ebből a városból. Szurdokpiispökiben lakik,
a nem is tudom, Kossuth Lajos utca legvégén. Voltam ahâztĺntĺl, is ezt is majd szépen ki fogjuk
rakni az intemetre. Füssy Angélával ebben egyutt dolgozunk, várjuk majd szeretettel azújpesti
Bíróság előtt, hogyha az ujpesti Bíróság méltőztatna végre kituzni a tttrgyaltsi napot. Akkor
majd ott fogjuk őt váľni az épiJlet előtt, meg majd a hâza e|é is oda fogonk vonulni, nyugodjon
meg Fekete Máľton.'' Egy ľokoni szá\a is van ebben a torténetben, tehát ez indokolja az
indulatait. Ezt, hogy a BRFK ilyen enyhe vádemeléssel tudta csak bíróság elé állítani ezt az
embert, ez vérltĺzító, sokkal vérlázitőbb minta a K. Endre ügy, amibe belebukott egy
kozttrsasćĺgi elnök és egy miniszter. Egészen elképesztő, hogy ez megtörténhetett és a BRFK-
nak ez a szégyene, hogy így folýatták le ezt a nyomozást a Gyermek- és Ifiúságvédelmi
A1osztályon. Elképesztő dolog, hogy ezmegtöľténhetett. A bęszámolót természetesen átolvasta,
megköszöni a munkájukat és meg fogsaszavazni.

Naey István
Megköszönik a ľendorség munkáj tĺt, ezeĺ túl viszont személyesen is meggyőződött arról, hogy
milyen emberséges módon állnak a munkához egy megkeresés kapcsán, egy büntető feljelentés
kapcsán az onkollegái és ktilön is szeľetné megköszönni, hogy ebben segítséget nyújtottak.

Déľi Tiboľ
A tegnapelotti napon itt voltak a Ręndorség képviselői, Hajdú Káro1y ezredes úr, illetve a
Rendőrkapitányság dţazott kollegái. Arcndezvęnyen is köszönetünket és hálánkat fejeztük ki
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Újpest Önkormányzata nevében az elmúlt évben végzett munkájukért. Ahogy Czíg|er
alpolgármesteľ úr is említette, úgy gondolja, nagyon jó kapcsolat alakult ki az onkormânyzat
és a Rendőrkapitányságkozott. Valamennyi kérésünk meghallgatésratalźút és pľóbáltak mindig
valamilyen megoldást találni a felmeľülő igényekre, felmeľülő pľoblémákra, akźlr itt az év elején
felmerülő, gyakorlatilagegy hét leforgása alatt a statisztikákat leľontó két halálos közúti baleset
következtében. Szeretné megköszonni az eddigi munkát, és bízik benne, hogy folytatni tudják
ezt az egytittműködést.
Több észrevétel nem lévén szavazâsra teszi fel a beszámoló elfogadására vonatkozohatźĺrozati
javaslatot.

Budapest Főváľos Iv. keľület Úipest onkoľmánvzata Képviselő-testületének
117ĺ2024.(Iv.25.) hatáľozata ^ Budapestĺ Rendőľkapitánvsás Iv. kerületi

Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzata Képviselő-testülete a Budapesti
Rendorkapitányság IV. kerületi Rendőľkapitányság 2023. évi tevékenységéről szóló
beszámolót elfogadja'
Felelős: Polgármesteľ
Hattĺrido: azonna|
(19 igen, elfogadva)

12. Javaslat a NEPHROCENTRUM Egészségügyi Alapítvány 2024. évi támogatásáľa
Előterj eszto : P emeczky Lâszlő alpol gármester

Peľneczky László
Tisztelt Képviselő-testület! Kiegészítésként elmondja, felmerült kérdésként, hogy mi van a
többi támogatottakkal. A NEPHROCENTRUM mellett a Twist olivér Alapítvány és az SoS
Krízis Alapítvány a kiemelt partnerszervezetek hajléktalanellátásban, családsegítésben,
akiknek 10-10 millió forintos támogatást adunk. ot meg e pillanatban nem kérelmeztékazídei
koltségvetésben nekik szánt összęget, ők is jönni fognak. Reményei szerint a Peter Cerny
Alapitvâny, illetve a többi Alapítvány is, akikkel jó partneri kapcsolatot ápol az Önkorm ânyzat,
előbb-utóbb benýjtja az aktuális kérelmét és akkoľ majd nekik is teľmészetesen folyósítják a
támogatást. Az NLB tttmogatta az e|oterjesztést.

Déri Tĺboľ
Több észrevétel nem lévén szavaztsra teszi fel ahatćtrozati javaslatot.

Budapest Főváľos IV. keľület Úipest Onkoľmánvzata Képviselő_testületének

támoeatásáľól
Budapest Főváros IV. keľület Ujpest ÔnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

1) a NEPHROCENTRUM Egészségügyi Alapítvány (székhely: 1047 Budapest, Perényi
Zsigmond u. 64', adőszttm 19671860-2-41, nyilvántartási szém 0I-0l-0002I72)
sztmtra 2024. évben 10.000.000 Ft, azaz tizmilliő forint ĺisszegú működési célú
támo gatást bizto sít a 2024 . évi kozizemi költségei fedezésére ;

2) felkéri a Polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket a hatérozat végrehajtása
éľdękében tegye meg felhatalmazva egyben atétmogatćtsi szerződés alttírástra.

Felelős : Polgáľmester a feladatkönel rendelkezo Alpolgármester útján
Határidő: 60 nap
(19 igen, elfogadva)



a szociális
rászorultságtól fi'iggő pénzbeli és természetben nyújtott szociális ellátásokľól szóló I5l2022.
(IV. 28') önkormányzati ľendelet 34. $ (2) bekezdése alap1źn úgy dönt' hogy 2024. évben az
arľa jogosultak részére - a Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata és intézményei
2024. évi összevont koltségvetéséről és a végrehajtás szabá,lyairől szóló 612024. (II. 20.)
önkormányzati rendeletben biztosított előirányzat terhére - beiskol tuâsj ttlmogatást biztosít
gyermekenként, valamint fiatal felnőttenként 15 000 Ft osszegben.
F elelő s : P ol gármester a fel adatköľrel rendelkező Alpo l gármester útj án
Határidő: azonnal
(19 igen, elfogadva)

14. Javaslat az lJjpestĺ Egészségůigyi Szolgáltató NonpľofÎt Koľlátolt Felelősségű
Táľsaság a 2024. ápľilĺs 30. napjával tiiľténő megszüntetésével, valamint a 2024.
május 1. napjátĺíl megalapított Újpesti Egészségktizponttal kapcsolatos dtintések
meghozata|ára
Előterj esztő : P erneczky Lâszlo alpol gáľmester

13. Diintés beĺskolázási támogatás 2024. évi folyĺísításáľól
Előteri esztő : P erneczky Lâszlő alpol gármester

Déľĺ Tiboľ
Az eloterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazástateszi fel
a hatâr o zati j avas l ato t.

Budapest tr'őváľos Iv. keľiilet Úinest onkoľmánvzĺltz Kénviselő_testületének

Magát az előterjesztést érdemben nem szeretné kiegészíteni, viszont kihasználná, az alka|mat,
hogy megköszönje mindazoknak a munktţt.ľ', a közvetlen kollegákat, illetve IJĺgźĺr Kláľa és
csapata munkáját, akit ebben az egész nem könnyű áttilasi folyamatban részt vettek. Úgy
gondolja, 2024. május l-ével zökkenőmentesen sikerül átadni az Újpesti Nonprofit Korlátolt
Felelosségű TársaságtóI az új költségvetési szervként működő Újpesti Egészségközpontnak a
működést. Nem volt egyszenĺL dolog, hiszen nem volt precedens, de más önkormányzatok most
mźlr hozzttnk jönnek és nézik, hogy lehet ezt a folyamatot végigvinni. Szerętné ezúton is
megköszönni mindenkinek a munkáját, aki ebben részt vett.
Több módon próbálták a tavalyi kormányrendelet útján megnézni, hogyan kell egy ilyen
źńalakitźLst elvégezni. Lett volna olyan módszertan, hogy simán létrehoznak egy k<iltségvetési
szervet és megtaľtják a nonpľofit kft-t vagy pedig az Aht. szerint csinálják, végül is az utóbbi
mellett döntöttek.
Mindig elokerĹil a várólista, előjegyzési lista elnevezés kérdése.Ezzelkapcsolatban csak annýt
szeretne elmondani, hogy természetesen vannak olyan egységek, például a vérvételi labor, ahol
nagyon-nagyon gyorsan megy. A többi esętében titalźtban nem a műszerpark szokott a
probléma lenni' hanem az titalttnos orvoshiány. Megjegyzi, az tůtalźĺnos szociális szektorban a
bölcsodei gondozónők hiány, a szociális munkás hiány az, ami egyedül befolyásolj a azt,hogy
éppen mennyire gyorsan tudnak szolgtitattĺsokat kapni a járóbeteg ellátásban vagy az aktuális
szociális tertilęten. Havalaki tud orvost, szociális munkást, bĺjlcsődei gondozónőt, aki jó szíwel
jönne Újpestľe dolgozni, akkor nyugodtan ktildje, nem a pénzhiźĺny fog1aaz akadźiyźti jelenteni
arrnak, hogy ot idę fel tudjuk venni, csak sajnos mondjuk, ortopédorvost vagy ultrahangos
orvost nem tudnak ,şajzoln7". Tehát, aki bármilyen megoldás tud erľe, akkoľ azt nagyon



szívęsen fogadják.
Elhangzott, hogy az embeľek nem tudnak például az oltâstćmogatásról. Szeretné jelezni, hogy
ęrről a lehetoségrol közvetlenül a htzi gyermekorvosokon keresztül értesülnek az
oltástámogatást igénybe venni jogosult családok, tehát valóban ez nincsen annyira kiplakátolva,
de ez egy folyamatos dolog, amiről közvetlen ttĄékoztatźlst kapnak az orvosokon keresztüI azok,
akik ezze| a lehetőséggel élhetnek. Yisszatérve, az SZTK kérdéséľe, az Újpesti
Egészségközpont megalakítása megtörtént, az źltađâs-tltvétel 2024. május 1-ével meg fog
történni, a szerzódések elkészültek. Hangsulyozza, minden orvosnak, minden egészségtigyben
dolgozónak, minden kollegának' aki ebben az egész folyamatban részt vett, megköszöni a
munkáját.

Naey István
Pemeczky úr külön neki is megköszonhettę volna a munkáját, amivel átsegítette a kęzdeti
nehézségeken, mert egy szakszerutlen előteľjesztést sikertilt készíteni és ezért késedelmet
szenvedett az tttalakítás. Jobb lett volna' ha Alpolgármester úľ meg se szőlal, meľt amit
elmondott, hogy a várólisták valóban megvannak, és aki tud, segítsen. Ebből úgy tűnik, hogy
most nem látja pľoblémtnak azt a dolgot, amit többek között az ó szemére vetett, és ugyanezt
a vâlaszt adta rtĺ, az akkor probléma volt, és fennen hirdették mindenhol, hogy megszüntetitek
a váľólistákat. Itt volt, felvétel volt róla, csak éppen, amikor megnézte itt magźi egy jól
ęltorzított felvételen, ott nem az haĺgzott el, amit elmondott, csak kivágták annak egy részét.
Elmondta, most is elmondja, a várólisták azértvaĺ'nak' mert orvoshiány van, és miéľt van orvos
hiány - akkor is ezt mondta, csak ezt levágtátok rőla -, azért merţ annak idején ostoba
szlogennel kampányolt a baloldal az Eurőpai Uniós vtiasztt.s mellett, hogy lehet cu1ľľtszdât
nyitni Bécsben. Igen lehet és lehet orvosnak és elmenni Angliába, Németorszâgba,mert onnan
az orvosok elmennek az északi országokban vagy Dubajba, meľt ők ott keresnek többet. Azt
ígéľték, hogy ezen váitoztatni fognak, most annak lehetünk a SZem és fiiltanúi, hogy ezt az
ígéretet sem teljesítették. Ezt konkľétan most Perneczky úr elmondta. Miután őt nem
nevesítették,magtra veszi a dicséretet. Nemcsak az Aht.-ra, hanem arra is, hogyan kell egy
gazďasźryi társaságot költségvetési szerwé âtalakitani, o hívta fel a figyelmet és láss csodát, így
is töľtént' ezért nem jttr bizottsági ülésekľe, mert ha ott elmondja a testülęti ülésen nem
hangozhatott volna el.

Peľneczkv László
Elmondja, az SZTK átalakítása nem szenvedett késedelmet, Ż024. június 30-ig kell
megtörténnie, Ż024. május 1-éve1, tehát bő két hónappal elobb megtöľténik az tltadźs-átvételt.
Számos engedélynek, szerződéskötéseknek meg kellett történnie, bőven időbe vagyunk. Az
eredeti gondolat, hogy esetleg alakítsanak egy költségvetési szeľvet és taľtsák meg a Nonprofit
Kft., azt azért vetették el végül is' pedig mźlt az is egy teljesen mtĺködőképes előterjesztés és
szakszetuen jól előkészitett történet volt, meľt az ĺht. szeľint végül is egyszenĺbb lett.
Frakcióvezető úľ valóban segítséget nýjtott annak idején, olyannyira, hogy amit Facebook-on
el is ktildott, azt bekeľeteztette és ez kint 1óg a szob{i'źhan' Az van odaírva, hogy ,,Most mtĺr
nem tudok és nem is akarok szebben foga|mazni. Elmebetegek dolgoznak az Újpesti
Polgármesteri Hivatalban. A félľeéľtések elkeľĹilésére érdekében, nem a|talthan a
köztisztviselőkĺől, hanem a polgármesterről, alpolgármesterľől és a jegyzőről, valamint a
közvetlen munkatársaikľól mondtam sommás vélemény.'' Alatta Edvard Munch a Sikoly című
képe volt. Ez bekereteztette és arany keretben itt van, akkor 11 Iâjk is volt alatta, nem tudja,
azőtanőtt-e a számuk.E'zvolt Nagy István szakmaí segítsége, tehát beszólt mindenkinek, azt
tudja' hogy a vźiasztott képviselőknek tűrni kell, de azt nem tun, ha a kollegáiról akáľcsak
ennyire sommás véleméný mond, de szakmailag, hogy mi lett volna a pľobléma azzal a
menetrenddel, amit akkoľ kitalźLltak, nem mondott semmit. Nem frakcióvezető úľ miatt töľtént



az, hogy novemberben levették a napirendről, hanem közben a Fővárosban más kerületekkel
egyeztetve tâjékoződtak, hogy ők milyen irányba mennek. Azért is keretezte be ezt és tette ki,
mert nagyjából mennyi volt az, ami tényleges szakmai segítséget a szociális źĺgazatbannffitott
fľakcióvezető úr, ,,hú valamit látok, h,ű ez itt nagyon el van rontva'', de amikoľ azt|ett volna,
hogy elébe menjenek a problémának, amit általában hülyeségnek meg szakmailatlanságnak
szokott nevezni, a soha nem töľtént meg, mindig itt volt előhozva, eztltttuk a költségvetésnél
is, ahogy ezek a ,,szillhtĺzak'' mentek. Ilyen értelemben megköszöni ahozzâjćm|âstú.
Tiszteli azt, hogy fľakcióvezetłl ir 27 évig volt Népjóléti alpolgármesteľ, arra kéri, öľĹiljenek
annak, hogy ez az ttalakitźls jól sikerĹilt és bízunk benne, hogy egyszer csak majd, a szintén
nagyon elkapkodott téma, védőnőknek helyzete is végre ľendeződni fog. Máľ jogi szinten
taľtanak, mert a Honvédkóľhâz képteleĺ teljesíteni azt a kormtnyhattrozatot, ami alapján
elvették az újpesti védőnőket, akiket annak idején egy kis ajándékkal búcsúztattak, aminek
nagyon örĺ'iltek. Még egyszer nagyon köszöni Ungár Klára csapatának és a saját kollegáinak a
munkáját, és akkor Frakcióvezetőn úľnak is megköszöni, ezen ne múljék.

Nagv Isvtán
Ebben az igyben nem hiszi, hogy a kollegákat ttĺmadta volna. Az ahelyzet, értette, hogy mi
történt, akkor ez Uĺgźtr Klára munkahelymegţartő programja lett volna. Akkor több dologra
hívta fel a figyelmet, például azzaI a szakmai segítségnyujtással, amivel akkoľ beavatkozott
ebbe az ügybe. Annak avége azlett, hogy Ungár Kltramegtaľthatta az źilâsźĺt és az tĺtalaklĺltĺs
megtörténhetett' Alpolgármesteľ űr atlép egy olyan apróság ťolött, hogy úgy vâgtavolna vissza
az előterjesztést a Magyar Államkincstár, mint annak a ľendje, ugyanis 

"H"l"3t.tt.k 
gazdasägi

és költségvetési szerv vezetót megnevezni az előterjesztésben. Ez volt a legnagyobb szakmai
hilba az egészben azon tul, hogy voltak más önkormttnyzatok, akik úgy döntöttek, hogy
megţaĄtlk a kft-t, és ahol abban a kft-ben a htĺziorvosi alapellátás bent maradhat. Ebben
különféle megoldások volta, ő ezttalźitahelyesnek és nagyon öľül, hogy segíthetett ezzel,mert
rtĄott, csak akkor tud valamit eléľni, ha,,leordítom a fejeteket vagy ilyeneket írogatok'', mert
akkoľ működik a dolog. ,,Ezt szeretném befejezní végre és valami olyan onkormányzatban
dolgozni, ahol egyébként a Képviselo-testület tagtrai tudják miről szavaznak, a különböző a
városvezetők meg tudják, hogy mi a feladatuk és mit kell csinálniuk és akkor nem lett volna
semmi probléma.''

Unsáľ Kláľa
Megköszöni a lehetőséget, nagyon röviden szeretne két dologra reflektálni. Az egyik,hogy az
eredeti, oszi megoldźĺs az intézménynek a törvény szerinti áta|akdâsźna, amit a Hivatal
előkészített és aztźĺn a többi keľület gyakorlatttt látva visszavonta az A\polgtĺrmester ír, az a
megoldás ebben a pillanatban a Parlament elott van fideszes kezdeményezésre. Az
áilarrlhtńartási törvényt olyan módon akarjtkmódosítani, pontosan olyan módon és fogják is
a hó végén' amĺ az őszi előterj esztés volt eredetileg a Hivat aI ńszétől, de ez csak egy lźhjegyzet,
meľt így is át lehet alakulni, ahogy most átalakulnak és jól haladnak. Szerinte egy nagyon
hosszú, évek óta tarto téma arľól, hogy amit a hétköznapi nyelven várólistáinak hívnak és a
szakmamindig előjegyzési listának hívta, hogy az hogy alakult, szeľetné megkémi a Népjóléti
Bizottság elnökét Czinke Sárát, hogy még a kampány előtt, ha beszámolhatnak aĺĺől a
Bizottságnak, hogy hol tartanak ebben a folyamatban' és 5 év alatt honnan hova jutottak.

Déľĺ Tiboľ
Lezârja a vitttt, két hatźlrozati javaslatról fognak külön-külon szavazni. Errnek megfelelően
szavaztsta tesz fel az Újpesti Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű
Târsasá.ggal 201I. szeptember 13. napjân kötött közt'asznusági szerzodés megszüntętéséről
szőlő hatźłrozati j avasl atot.
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megszüntetéséről
nudapest no"áros IV. kerület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

1) az Újpesti Egészségügyi Szolgáltató Nonpľofit Korlátolt Felelősségtĺ Táľsaság
(székhelye: 1046 Budapest, Göľgey Aľtúľ utca 30', cégtregyzékszźlma: 0t-09-967344,
adoszźĺma: 23476905-2-4I) és Budapest Főváros IV. kerület Újpest Ónkormâĺyzata
között 201l. szeptember 13. napjtln létľejött kozhasznusâgi szeľződés közös
megegyezéssel töľténő megszúntetését2024. április 30. napjával jővźlhagyja;

2) Îelhatal.mazza a Polgźtrmesteľt, hogy a hatźrozat 1) pontjában foglaltak végrehajtása
éľdekében a kozhasznúsági szerzodés megszúntetéséről szőlő megállapodás
előteľjesztés 1' számú melléklete szerinti taľtalommal töľténő alźńrź.stra.

Felelo s : P ol gáľmester a fel adatkörrel rendelkező Alpol gármester útj án
Hatáľido: 2024. április 30.
(18 igen, 1 fü nem szavazott, elfogadva)

Déľi Tiboľ
Szavaztĺstateszi fel a 2024. május 1. napjatől megalapított Újpesti Egészségkö zpont szervezeti
és működési szabáIyzattlnak,hâzirendjének, valamint térítési ďíj szabtiyzatźnak jővźłlagyâstltől
szőlo 2. hatär ozati j avasl atot.

Budapest Főváľos Iv. keľiilet Úipest Onkoľmánvzata Képviselő_testiĺletének
121l2024.(Iv.25.) hatârozata a 2024. máius 1. naniától mesalanított Uinestĺ
Esészséeközpont szeľvezeti és műktidési szabálvzatának. háziľendiének. valamint téľítési
díi szabálvzatának ióváhagvásáľól
Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkoľmányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az
Újpesti Egészségközpont (székhely: 1046 Budapest, Göľgey Artúr utca 30, aďőszźlm:
15849485-2-41) elnevezésű költségvetési szerv szeruezeti és működési szabtĺIyzattĺt az
előterjesztés 2. sztlmu melléklete szerinti, ahâzirendjét az eloterjesztés 3. szźĺmű melléklete
szerinti, valamint a téľítési díj szabźiyzatttt az előterjesztés 4. sztĺmu melléklete szerinti
tartalommal jőv áhagyj a.

Felelős : Polgármesteľ a feladatkönel rendelkező Alpolgáľmester útján
Határidő: azonna|
(18 igen, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

15. Javaslat az Újpesti Egészségügyi Szolgáitatő Nonprofit KÍt.2023. évľe vonatkozó
éves ellenőľzési jelentéséről szóló tájékoztatás tudomásul vételéľe
Előteťesztő : Pemeczky LászIő alpol gáľmesteľ

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsra teszi fel
a hatttr o zati j avas I ato t.
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Újpesti Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2023. évre vonatkozó éves ellenorzési
jelentésről szóló tájékoztatâst az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal tudomásul veszi'
Felelős : Polgármester a feladatkönel rendelkező Alpolgármester útj án
Hatźńdő: azomal
(18 igen, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

16. Javaslat Budapest Főváľos IV. kerůilet Újpest onkoľmányzatának 2023. évi
gyeľmekjĺíléti és gyeľmekvédelmĺ feladatainak ellátásáľól szőtő áúfogól
éľtékelésének elfo gad ásáľ a
El ő terj eszto : P emeczk y Lászlő alpo l gárm est er

Déľi Tibor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazźĺsrateszi fel
a hattr ozati j avaslatot.

2023. évĺ eyeľmekióléti és gyeľmekvédelmi feladatok ellátásáľól szólĺó átfopő
értékelésének elfoeadásáľól
Budapest Főváros IV. kerĹilet Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

l) a2023. évi gyeľmekjóléti és gyermekvédelmi feladatok elltlttĺsttrőlszőlő ć'ĺÎogó értékelését
(a továbbiakban: Értéke|és) az előterjesztés melléklete szerinti taľtalommal ělfogadja;

2) felkéri a jegyzot azprtékelés illetékes gyámhatós tryrészerc történő megktildésére.

Felelős: 1) pont: Polgármester a feladatkörrel rendelkező Alpolgármesteľ útján
2) pont: Jegyzo

Határidő: 1. pont tekintetében azoĺT la|, a2. pont tekintetében2024. május 31.
(19 igen, elfogadva)

17. Tájékoztatás a2024. máľcius 13. napja és2024. ápľilis 17. napja kőzőtt átruhánott
hatásktiľben hozott dtintésekľől
Előterj esztő : Déri Tibor polgáľmester

Déľi Tiboľ
Előterjesztőkén nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a hatttr o zati j avas I atot.

Budanest Főváľos Iv. keľůĺlet Úinest onkoľmánvzata Kénviselő_testĺiletének

átrahánott hatáskiiľben hozott dtintésekľől
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
2024. március 13. napja és 2024. április 17. napja között âtruházott hatáskörben hozott
döntésekről szóló tâj ékoztatźtst tudomásul veszi.
Felelős: Polgáľmester
lJatźndő: azonnal
(19 igen, elfogadva)
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1 8. Beszámoló lej áľt hatáľidej ű határ ozatok vé gľehajtásáról
Előteriesztő: Déri Tibor polgármesteľ

Déľi Tiboľ
Előterjesztőkén nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a hatźr ozati j avasl atot.

|25ĺ2024,(IV.25.)hat ározataa leiáľt nu,ĺ.io"ĺĺ łrterorutok végľehaitásáľól
1. Budapest Főváros IV. kerület Újpest ÖnkormányzatKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

a 2024. ápľĺlis 25. napjáig lejtĺrt hattńdejű határozatok végľehajtásáról szóló
tâjékoztatőt tudomásul veszi.

2. Budapest Főváľos IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete a
175/2023.(VIII. 31.)hattnozatának végrehajtási határidejétŻ024. szeptember 30. napig
meghosszabbítja.

Felelős: Polgármester
Hatáľidő: azonna|
(14 igen, 5 nem, elfogadva)

19. Javaslat bizottsági tagcseľéľe
Előterjeszto: Déri Tiboľ polgáľmesteľ

Déľĺ Tiboľ
Előterjesztőkén nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Naey István
Megkéľdezi, Sulykos Kĺistóf köztisztviselo a Polgármesteri Hivatalban?

dľ. Moldván Tünde
Y źĺlasztlb an elmondj a, ho gy me gs zunt a munk avi s zonya'

Déri Tiboľ
Több kéľdés nem lévén szavazźnra teszi fel ahatározati javaslatot.

Budapest Fováros IV. kerület Újpest onkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy
1. a Kultuľális és Oktatási Bizottságból Mező Tímea bizottsági tagot visszahivja2024.

április 25. napjćtval és bizottsági tagnak vtiasztja Modľoczlql Kittit,2024. źĺpťrlis 26.
napj ttől 202 4 . októb er 3 I . nap j tĺíg t erj ed ő hatźlt ozott i dőt aľtamra ;

2. a Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságból Fábión Benjámin bizottsági tagot
visszahívja 2024. ápľilis 25. napjtĺval és bizottstłgi tagnak vźůasztja Sulykos Kristófot,
2024. április 26' napjátőI2024. október 31. napjáig terjedő határozott időtartamľa.

Felelős: Polgármester
Határidő: azonnal
(19 igen, elfogadva)
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Déľi Tiboľ
Tudomása szeľint mind a két most megválasztott bizottsági delegált tag jelen van ateremben,
és arra kéri őket, hogy az eskütételéhez fâradjanak előle. Felkéľi Molnár Tiboľt, a Képviselő-
testület legfiatalabb tagtrtlt, hogy mondj a elo az eskü szövegét.

Modroczlry Kitti és Sulykos Kristóf bizottsági delegátt tagok letették az esküt,

Déľi Tibor
Mielőtt az Egyebek napirendi pontttrgyalását ęlkezdenék, 5 perc technikai szünetet rendel el

SZIJNET
(12:14 - 12:28)

Déľĺ Tiboľ
Tisztelt Képviselő-testület! Az Egyebek napiľendi ponttal folytatódik az ülés.

20. Egyebek

Budapest Főváľos Iv. keľület Újpest Helyi Választási lroda vezetőjének
indítványa a Budapest Főváľos IV. keľiilet Újpest egyéni válaszkeľületeiben
műktidő szavazatszámláló bizottságok megüresedett tagságának betłiltéséľe
vonatkozóan új tag és póttagok megválasztásával
Előteťesztő: dr. Moldván Tünde jegyzł|

Déľi Tĺbor
Az előterjeszto nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásrateszi fel
a hatźr ozati j avasl atot.

1. Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzata Képviselo-testülete a vźĺasztási
eljáľásról szőlő 2013. évi XXXVI. törvény 35. s (2) bekezdésében meghatározott jogkörében
el1ttrva úgy dönt, hogy a Budapest Fováros IV. kerĺ'ilet Újpest egyéni válaszkertileteiben
műkodő szavazatsztĺmláló bizottságok új tagjának és póttagjaiĺakazalábbi személyek vźiasztja
meg.

Gajdos Benedek Péter

Szavazatszámláló bizottsáei póttagok:

Gyorgy Anna Dorottya
Gyenis Andrea
Aranyi Katalin
Miskolczi Luca
Tóth-Kovács Katalin
Y tr alj ainé P otzik Mária

es
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Gajdos Pál István
Erdei-Hegyesi Bella Éva
Spolár Gergo
Kâdâr Jánosné
Némethné Ivancsó Tünde
Brájer Bertalan
Hannaueľ Andľea Ágnes
Meggyesi Kľisztina
Czuĺyi Andrea
Jäger Andre
Futó Emília
Harkai Krisztina
Guti Gabriella
Hegyi Éva Henriett
Gergely Sándoľ
Vass Geľgely Márton
Hága-Preiss Erzsébet

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármesteľt, hogy a megválasztotttagés póttagok - aZ egyes
közjogi tisztségviselok esküjéről és fogadalmáról szóló töľvény szerinti - eskü vagy
fogadalomtételéről gondoskodni szíveskedjen.

Felelős: 1. pont: Jegyző,2. pont: Polgáľmesteľ
Határidő: 1. pont: azonnaI,2. pont: 2024. ápľilis 30.
(19 igen, elfogadva)

Javaslat Budapest Főváľos Iv. keľĺilet Újpest Onkoľmányzata 2024. évi
kőzbeszerzési tervének 1. számú módosításáľa
Előteriesztő : dr. Tľippon Norbert alpolgármester

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Rádi Attĺla
A kozbeszęrzési terv kiegészitésében szerepel a pľomenád megépítésének idopont1a, az a
d'źltuma, hogy eltoţák. A történelmi hűség kedvéért szeretné megtregyezni, hogy ez nem egy
promenád lesz, hanem egy lépcső. Ą promenád egy gyalogutat jelent, ez egy lépcső, önök
lerövidítették, megváltoztattźtk. A TÉRKOZ pźiyâzatok elszámolésźĺval mĺnd itt és mind a
Szilas parkban, szerinte a Fővárossal közösen olyan megoldásokat jutottak, amelyek nem
feleltek meg a pźiyázat eredeti kiírásának. Módosították a terveket, módosították funkciók egy
bizonyos részét, kötelező elemeket elhagýak. A közbeszerzés le kell folýatni az teljesen
teľmészetes és törvényszeru, ettől fiiggetlenül maga a közbeszerzés ttĺrgyánál szükséges
megemlíteni, hogy ęz egy lépcső lesz, nem egy promenád'
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Déri Tiboľ
Több észrevétel nem lévén szavaztsrateszi fel ahattĺrozati javaslatot.

l.. Az előterjesztés 1. mellékletét képezo ľ,,aup..f''ifi;i:ľ"'ţË'ť"lţ'"li'Ł,o..,
onkoľmányzatźnak 2024. évi módosított Közbes zerzési tervét elfogadj a.
2. Felkéri a polgármestert' hogy - a felelős akkľeditált közbeszeruési szaktanácsadó ,tftjźn -
gondoskodjon a nyilvánossá tételéről, valamint a módosított Közbeszętzésl' terv EKR-ben
történő megj elenéséről.
Felelős: Polgármester' a felelős akkĺeditált kozbeszerzési szaktanácsadó útján
Hatźńdő: 3 munkanapon belül
(19 igen, elfogadva)

Javaslat az Új pesti Váľos gondnokság Kft. ĺi gyvezetőj ének béľľendezéséľe
Előterj esztő : dr' Trippon Norb ert alpol gáľmester

Déľĺ Tibor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Rádi Attila
Tisztelt Képviselo-testület! Azt gondolja, minden akkori váľosvezetés felelőssége és feladata'
meghattĺrozza, hogy a dolgozói, munkavállalói és cégvezetoi milyen javadalmazásban
ľészesülnek. Ez az Önök döntése, Önnek így döntöttek, lehet ezen vitatkozni, hogy sok vagy
kevés. Mint a Városgondokság Felügyelőbizottságának tagsa, az elmillt 4 és fél évben Etter
Márkkal együtt dolgozott. Márk jó szakember, egy jó embeľ, tisztességes ember' Azt gondolja,
a Városgondnokságot a lehetőségeihez méľten vezeti' A feltigyelőbizottsági munkája során,
tegnap is volt egy felügyelobizottsági ülés, a Váľosgondokság vezetőjekéntvégzettmunkájával
szakmai szinten azt gondolja, egyet tud érteni számos dologban, számos dologban vita van
közöttük. Megjegyezni, a viták jelentős része abből fakad, hogy a Városgondnokságot
megfojtják. A Városgondnokságot a városvezetés nem megfelelően prőbźija irttnyitani. Azt
gondolja, sokkal nagyobb teret kellene és lehetne adni, sokkal egyértelmúbb és jobb irânyitźs
aIá" tartozĺa a cég' Nem gondolja, hogy Alpolgáľmester úr ,,királyi fényképészének'' kell
irtnyítania egy Városgondnokság ügyvezetőjét. Visszautasíthatja, ďe ezt majd gondolja végig
és nem kell hazudozni. Az, hogy olyan emberek irányítanak 3 milliárdos cégvezetőket és
ukászokat adnak át, akik egyébként erre nincsenek feljogosítva és nincsen sem szakmai sem
morális lehetoségük, hogy ezt megţegyék Alpolgáľmesteľ úr nevében, azt gondolja, ez
vérlénito. A Városgondnokság vezetoje, a Váľosgondnokság munkatáľsai, a munkavállalók
azok, akik azutcźnkint dolgoznak, nagyon sok mindent megtesznek' szerinte a váľosvezetéssel
van a probléma. Az kźtnyítźtsuk, a velük való bánásmód és az egyértelmű és jól körülhatárolt
feladatkijelölésekkel van pľobléma. Az, hogy a Városgondnokság bohócokat és trombitásokat
ľendel rendezvényektę aznagyon nincsen rendben. A közszolgâltattsi szerződés alapjtnez nem
lenne lehetséges, ez ategnapi feltigyelőbizottságiülésen is előkerült. ok próbálnak megfelelni,
azt gondolja, a városvezetés irányából egészen másképpen kellene kezelni a
Váľosgondnokságot. A Városgondnokság ennél egy sokkal értékesebb cég' minthogy így
bánjanak vęlük.
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Déľi Tiboľ
Több észrevétel nem lévén szavazâsra teszi fel ahatćrozati javaslatot.

béľrendezéséľől
Budapest Főváros

1' Az Újpesti
IV. kerül et Új p est Önkoľmán yzata Képvi selő -testül ete ügy dönt' ho gy :

Városgondnokság Kft . egyedüli, tulajdonosi jogokat gyakorló részvényese
képviseletében eljárva Etteľ Márk ügyvezető személyi alapbérét2024'05.}I-i hatállyal
havonta bruttó 1 . 7 8 0. 200. - Ft-ban á,Ilapítja meg.

2. Felhata|mazza a P olgźrmestert a szükséges intézkedések megtételére.

Felelős : Polgármesteľ a feladatkörľel rendelkezo Alpolgármesteľ útján
Hatáľidő:

1. pont vonatkoztsttban: azonnal
Ż' pont vonatkozâsttban:30 nap

(19 igen, felfogadva)

Javaslat az újpesti víztoľony (Budapest r 7l4Ż0 hľsz.) ingatlannal kapcsolatban
Elotęrjeszto: dr. Trippon Norbeľt alpolgármesteľ

dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Önök is tudják, az újpesti viztorony, Újpest ikonikus műemlék
épülete folyamatosan romló állapotban van. Ezt nem kell külön a|źltźlmasztania, elég, ha csak
az ember szemrevételezéssel ezt megtilapítja, ezt mindęnki lätja. Úgy ítéltük meg, hogy az
elmúlt évtizedek tapasztalatai a|ap1źĺn a tulajdonos Vízművek Zrt. nemvaloszinu, hogy éľdemi
renoválási, megújítási munkálatokat és érdemi forľásokat fog biztositani azújpesti viztoronyra,
ezért abb.an az irźłnyban indítottak el tźrgyaltsokat, hogy az újpesti víztorony jövőjét, soľsát az
Újpesti onkormányzat a sajátkezébe vegye. Az Újpesti Vízművek Zrt. azingatlan1ulajdonosa.
Az Ujpesti Vízművek Zrt. egy gazdasâgi táľsaság és ilyen éľtelemben a poľtfoliójában szerepel
ezaziĺgatlan, következésképpen legjobb szándékkal sem tudják az Önkormtnyzatunksztlmźĺra
térítésmentesen átadni ezt,mert ez egy üzleti poľtfóliónak az ęleme annźi abizonyos gazđasâgi
táľsaságnál . Ezétt más útra volt szükség annak érdekében, hogy megszeľezhessük a víztorony
tulajdonjogź-ŕ.Igazsá'gýgyi értékbecslő becslése szerint aviztorony foľgalmi értéke 233.000.000
Ft + AFA és nyilvánvaló, hogy onkormányzatunk a lehetséges forľásait a jövőben aviztorony
felújítására, megújításźĺra, hasznosítására kívánja költeni' nem pedig a negyedmilliárdos
éľtékben a megvásárltsźĺra, ęzért a Vízművek Zrt-vel valő egyeztetések során meľült fel egy
ingatlancsere lehetősége. A cseretárgyát egyik oldalról a viztorony ingatlan képezi, másik
oldalról pedig szintén igazstryýgyi forgalmi értékbecslo âltal 2l7 '000.000 Ft + ÁFA összegre
felbecsült, ârvizvédeImi gát töltés, a Váci út és a Duna közotti teľületen fekvő, nagyságrendileg
5.000 négyzetméteľes ingatlanrészrol beszélnek, amely jelen tudásuk szerint sok évtizeđe vagy
akár embeľemlékezet ota, tehât a gyakoľlatban a fénykép mellékleteknek megfelelően, a
Vízművek Zrt. az onkormányzat tulajdonában lekerítve, üzemi tevékenység.i ĺolytut. ł
mellékelt ábľákon látszik a tényleges helyzet, aszÎaltozott út, kiszolgáló épületek, illetve kerítés
taltihatő. Ennek az ingatlannak a forgalmi éľtéke, egy kisebb összeggel kevesebb, mint a
víztoronynak a forgalmi éľtéke. Mivel Önkormányzatuĺtk szźlmźra ęz aZ évtizedek óta
Vízművek céljtra szolgâlo, illetve Vízművek, mint gazdasági társaság üzemi céljźra szolgźĺlő
ţ8atlan haszná'latí értékkel és gyakorlati éľtékkel számunkľa eZ nem bir, éppen ezért
onkoľmányzatunk és a VízművekZrt. szźlmtĺrais felvetődött ez alehetőség, hogy a két ingatlant
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egymással elcserélik. Ez aztjelenti, hogy az Önkormányzat a szttmźrahasznâlati éľtékkel nem
birő, amelléket fotódokumentáción látható ingatlant biztosítanánk aYizmuvekZrt. részéľe. A
másik oldalon a Yizmuvek Zrt. pedig ennek a jogügyletnek a keretében a viztorony, mint
ingatlan tulajdonjogźú biztositaná az Újpesti onkoľmtnyzat szëĺmâra. Természetesen a két
ingatlan értéke nem egyezik, emlékei szerint 16.000.000 forintot onkormányzatunknak kellene
megfizetni éľtékkiegyenlítés címén majđ a Vízművek Zrt. rész&e. Tudni kellugyanal<kor azt,
hogy amilyen egyszenĺnek hangzik ez azügylet, kíssé bonyolult lesz jogi éľtelemben, tekintettel
arra,hogy énnti a folyamatban lévő Duna-parti szabćtlyozási teľveket, mind a fovárosi mind az
újpesti szabźiyozâsi teľveket, hiszen aszabâlyozási vonalakat úgy ke\Iigazitani a majdan végso
elfogadott szabâIyoztsi tervekben, hogy ezen ingatlan ügynek akadá"Iya, illetve a
telekalakításnak akadálya ne legyen. A mellékelt vâzrajzon lâthato a ťoldmérő âItal készített
vźzrĄz. Tehát egy nagy újpesti tulajdonú ingatlannak egy kis mintegy 5.000 négyzetméteľes
részéről beszélünk a mellékelt tlbraszennti funkciókkal.
Fontosnak taľtja elmondani azt is, hogy a szabtiyoztlsi tervek alapjtn a Vízmtĺvek Zrt. ezt a
tęrületet lényegében másra nem tudja használni, mint amirę most, tehát semmiťajta egyéb
kockźvat az íngatlarl hasznosításával kapcsolatban nem detektalhatő jelenleg. A menetľend,
amennyiben a Képviselo-testület ezzel egyetért az, hogy a Képviselő-testület tulajdonképpen
ezekkel ahatârozatokkal felhatalmazást ad, illetve a szźndékźltkifejezi,hogy ez a telekügylet
megvalósuljon, és innentől kezdvę gyakoľlatilag megkezdődik az a jogi munka, amelyben a
Vízművek Zrt. testülete, illetve menedzsmentje ehhez a felhatalmazást hivatalos formában
megadja, ami ľészint a szabźĺIyozási tervek ennek megfelelő elfogadásáről szőI, tésziĺt a
sztikséges ťoldhivatali és hatósági eljárások lefolytatásáról, telekalakitâsźĺről szol.Ezęk alapjân
ahatźtrozati javaslat arról szól, hogy amennyiben mindezek a feltétęlek megvalósulnak, tehát a
Vízművek Zrt. is ebben egyetért hivatalos formában, megfelelo testületi döntéssel, u1y a soron
következő képviselő-testületi ülésen tudunk egy eloszerződést kötni, ésha az előszerzoďést a
két fél egymással megköti és az titala füIvt,zolt hatósági szabźiyozâs és egyéb feltételek
előállnak, reményeik szerint belátható időn belül, akkoľ lehet egy végleges adásvételi
szerződést kötni és ebben az esetben Újpest Önkormányzatameg tudja szeľezni avíztorcny
ingatlan tulajdonjogât. Ezzel pźrhuzamosan természetesen az Önkormtnyzatĺak komoly
feladata lesz avíztorony renoválásának az elokészítésével. A hasznosításźrol szo\o kérdések
megvitatásával kapcsolatban nagyon fontosnak 1'artanźlk, hogy a koncepció tervek, i||etve az
épületdiagnosztikai munkák mellett, megfelelo társadalmi egyeztetéssel, közösségi
egyeztetéssel a lakosság véleményének a bevonásáľa is lęhetőség nyíljon. Nagyon Szoľos
egyĹittműködés szükséges, mivel műemlék ingatlanľól beszélünk a Műemlékvédelmi
Hatósággal. Ennek alapján azt reméIik, hogy a viztorony tulajdonjogát megszerezve, anrlak
szükséges ľenoválását és hasznosítását megtervezve és eztvégľehajtva belátható időn belül újra
régi pompájában mutatkozhatmeg eme szívünknek és Újpestnek és mindenkinek, aki itt lakik,
kedves, ikonikus épülete. Ennek egy lehetséges és jől jtlrhatő utja az az eloterjesztés' ami
elindítj a ezt a ťoly amatot, ezért kéri j ó szíwel annak a tźmo gattĺsât.

NagY István
Ez egy jőhír, hogy a Vízművek Zrt. ĺagyjthól 500.000.000 forintot engedett abból az ajźlnlati
tlrbőI, amikoľ ők próbálkoztak ezzel, akkor 700.000.000 forint koľüli bruttó vagy nettó éľtékľe
aďott ajćnlatot. A döntés előtt mindenképpen annyit érdemes szerinte megfontolni - támogatni
fogja -, hogy ennek a víztoronynak rendbetétele, műemléki felújítása milliárdos tétel lesz
egészen biztosan. A Képviselő-testület ennek ismeretében döntsön.
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Déľi Tiboľ
Több észrevétel nęm lévén szavaztsra teszi fel ahatârozati javaslatot'

130t2024.(Iv.25.) határozatau ľ,rouo" 
"t, 

lu')ohelyraizi számú (víztoľony) insatlan
cseľé i ével tisszefüggésben
Budapest Főváros IV. kerület Ujpest onkormányzataKépviselo-testülete úgy dönt, hogy
1' a'. Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkoľmányzata (a továbbiakban: Újpest

onkormányzata) tulajdonában lévő Budapest [V. kerület, belterület 75834 helyrajzi sztlmű,
63.2I5 m2 területű telekbol az előterjesztés szerinti 5048 m2 nagyságú _ telephelyként funkcionáló
- ingatlanľészt, amelynek igazsági'igyi éľtékbecslo által megállapított piaci forgalmi értéke nettĺí
217.200.000,- Ft + foľdított ÁFA, elcseréli a Fővárosi Vízművek Ztńkoruęn Műkodő
Részvénýársaság (a továbbiakban: Fővárosi Vízmtĺvek Zrt.) tulajdonában lévo Budapest
IV. kerület, 7I42O helyrajzi számu, természetben a 1041 Budapest IV. keľület, Á'paa űt l44. szâm
alatti kivett üzemi épütet megnevezésíj, 1879 m2 területű, 7l ţIÝ múemlék felépítménnyel
(víztorony) együtt 233.200.000'- Ft + foľdított ÁFA becstilt foľgalmi értékű ingatlanra, valamint
a 16.000.000, Ft értékkülönbözetet a Fővárosi Vízmuvek Zrt. rész&emegfizeti;

2. az I. pont végrehajtása éľdekében
a. felkéri a polgármesteľt, hogy a soron kovetkezo képviselő-testületi ülésre készítsen

előteľjesztést az Újpest onkormányzata és a Fővárosi Vízművek Zrt.kozött kötendő
s z eľz ő dé s ek tćłr gy tĺb an;

b. jővâhagyja, hogy a Budapest IV. kertilet, belteľülęt 7 5834 helyrĄzí szâmí, ingat|anből az I .

pontban érintett 5048 m2 nagyságu terület az ingatlan-nyilvántaľtásban a tényleges állapotnak
megfelelően ,,kivett, vízmu teriilet'' megnevezésre vâ|tozzon Geodict Bt. 212024
munkaszámú, Müllner Tamás floldméro tital 2024. március 19. napján készített
művelési try v titoztlsi v âzr ajza szerint;

3. felkéri a Polgáľmestert a 2' pont b. alpontban megjelöltvtitozás tltvezetéséhez szükséges
intézkędések és jognyilatkozatok megtételére.

Felelős: Polgármester, a feladatkönel rendelkező Alpolgármester útján
Határido: 2024.június 30.
(18 igen, 7 tartőzkoďás, elfogadva)

Javaslat a Nagy Imľe paľk és kiiľnyezete átÍogő koncepcĺonális
továbbfejlesztéséľől
Előterjesztő: Déri Tiboľ polgármester

Déľi Tiboľ
Előterjesztoként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavaztĺsrateszi fel
a hattr ozati j avasl atot.

L31,|2024.(IV.25.) határozata a Nagy Imľe paľk és kiiľnvezete âtfopól koncencĺonális
továbbfeilesztéséľől
Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkoľmányzatának Képviselő-testülete az
előteľjesztésben foglaltakat megţtĺrgya|va, figyelemmel a Magyarorszâg helyi
onkormźĺnyzatairől szőlő 20Ţ1. évi CLXXXX. törvény 23. l (5) bekezdés 17' pontjában
rogzitett feladatźra

1' elismerését fejezi ki az elmúlt években Káposztásmegyer II-n töľtént fejlesztésekért
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2.űey dönt, hogy felkéľi a költségvetésért felelős alpolgármesteľt, hogy a soron következő
költségvetés módosításakor biztosítson fedezetet a Ktĺposzttlsmegyer II-n a Nagy Imre park
átfogó koncepcionális továbbfejlesztésérol szóló közösségi tervezésének lebonyolitâstia, a
koncepció- és kiviteli tervek elkészítéséľe.
3. úgy dönt, hogy a kiviteli teľvek elkészülte utćn aNagy Imre paľkot megújítja.
Felelős: polgármester (2. pont vonatkozâsélban a feladatkörľel rendelkező költségvetésért
felelős alpol gármesteľ útj án)
Határidő:

1. pont vonatkoztĺsëtban: azonnal
2. pont vonatkozásźtban:2024. augusztus 30.
3. pont vonatkozźĺsźtban:2025. március 14.

(19 igen, felfogadva)

Déľi Tibor
Ttl1ékoztatja a Képviselő-testiiletet, hogy Szabó Balázs képviselő úmak volt egy inditvânya,
amirol két hónappal eze|őtt döntött a testület, hogy a foci EB közvetítve lesz, az olimpiáról
pedig tudomása szerint tárgyalások folynak. Rádi Attila képviselő ir jelezte, hogy napiľend
uttn a Duna építési szabá"lyzatok módosítćsćĺval kapcsolatban szeretne napirend utáni
hozzâszőlźls tenni 5 percben, megadja a szot.

Rádi Attila
Azidó rövidsége miatt felolvassa a hozzászőlttsát' ,,Tisztelt Képviselő-testület! A Duna Újpest
egyik legnagyobb éľtéke. A Duna-paľt fejlesztése a baloldali városvezetés 2019-es
kampányígéreteinek fontos eleme volt. Á baloldâli képviselőjelöltek filmeket forgattak a Duna-
paľton mórickarajzos videókban terjesztették az igét, hogyh a ők vezet1k majd a várost, akkor
csodás dolgok fognak itt történni. Színpad, váľosnapok, buli és vidámság. Eltelt 5 év és nem
vá"ltozott semmi, kivéve' hogy egyre csak sokasodnak a képviseloi divatfotók, a Facebook
szelfik a naplementében. 20I9-ben még Karácsony Gergely is eltutajozott ide a Dunán és
beígéľte a dunai zöld folyosót, amely Csepeltől Újpestig fog taľtani. Pęrsze ebben se mondtak
igazat, ęzt az ígéretet is elvitte a Duna, majd most avźúasztâsok előtt hirtelen előkerült a Duna
menti területek ľendezési terve 4 kötetbol źLl^Iő 519 oldalas tanulmány. Mi képviselok a
bizottságban két napot kaptunk arľa, hogy elolvassuk, miközben már egy hónapja elkészült a
végleges vźůtozat. Az az á,llitâs, hogy felelős döntésre elegendő két nap, aki ezt tĺIlitja, az nem
mond igazat. Persze a baloldali képviselők parafenomének, sosincs előttük jegyzet,
előterjesztés, mindent fejbol vágnak a bizottsági ülésen. Vita, kérdés nélkül mindent
me9szavaznak, amit a baloldali városvezetők eléjük raknak, pedig gondolkodni, tájékozódni
nem haszontalan elfoglaltság. A képviselők és vezetőik esküben vállaltak felelősséget
váľosunkéľt. Felelősek voltak 2024. február 14. és 15-én abizottsâgi és testületi üléseken,
amikoľ me5szavazttk az Ezred utcai ingatlanfejlesztés telepítési tanulmánytervét és a
magánberuhtľ;őval. kotendő településrendezési szęrzod,ést. Én több hozzâszőlttsomban, mind a
bizottságon, mind a testületen jeleztem, hogy a Fidesz és az Újpestért Egyesület nem éľt egyet
a tanulmánýerwel és a szerződéssel, nem fogjuk megszavazni, nem is szavaztuk meg' Persze
Polgármester úr bizonygatta, hogy minden rendben van,bizottsági ülésen is és testiileti ülésen
is. A helyzet azPolgźtrmester úr, hogy nincsen semmi sem rendben. onök baloldali Képviselő
Holgyek és Urak veszélybe sodorták az újpestieket. Hanyagul és felelőtleniil döntöttek egy
szabtiytalan és környezetünket veszélyeztető beépítésľől. Déri Tiboľ, Trippon Norbeľt, Czigler
Lászlo alpolgármesterek unszolásáľa szolgai módon megszavaztak valamit, amiről halvâny
fogalmuk sem volt a bizottságban és a testiileten sem. Az F;zret utcai százlakásos beruházás
ugyanis veszélyezteti a Duna ivovizbâzist. Azt az ivővizbćtzist, amely fonása az újpesti és a
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budapesti családok tiszta ivóvizének. Felteszem a kérdést képviselő Hölgyek, Urak, ennyire
nem érdekli onöket Ujpest, ennyire nem értenek a városvezetéshez, vagy taléln valakinek a
kérésére sugallatára hoztëlk meg ezt a környezetkárosító döntést? Trippon Norbert DK-s
alpolgármester úr nem otthon kell Attenborough-ot olvasgatni a kanapén és illegetni magttt,
hogy milyen csodás dolog a kornyezetvédelem, hanem váľosvezetőként az újpesti családok
érdekében felelősen kellene dönteni akkor, amikor szükséges. Az újpesti ek bíztak onben,
Önökben és sokadjára kiderült, hogy ezze\a bizalommal visszaértek, nem méltóak rá.Hazudtak
a bizottsági ülésen, hazudtak a testületi ülésen, hazudtak reggel, éjjel meg este. A baloldali
képviselok szolgai módon végľehajtották a pártfeladatot, ugyanugy kézivezére|t bábok
mődjtĺra, mint az elmúlt 5 évben szźtmta|an alkalommal, és ha nem lenne az onök szćtmtra
világos, azEzręd utcai ingatlanfejlesztés nem felel meg a Kęľületi Építési Szabźĺlyzatnak, nem
felel meg a vizbâzls védelemről szóló kormányrendeletnek, hiába is állította ezt Dén Tibor
polgármester ur' Ez egy régi, 1997-es kormányrendelet, lett volna idő rźĺ megismeľni, de lętt
volna idő megismemi a 2OI9 őta létezo újpesti építési szabá,lyokat is. Újpesten sokan nem
tudják, hogy Ön mivel tölti munkaidejét, egyesek szerint jobboldali képviselők utáni
kutakodással, mások szerint páľtpolitizálással, de hogy nem a munktĺjtwal, azbiztos,nem csoda,
hogy már két éve bedobta a toriilközőt. Persze azonnaljönni fog a szokásos magyarźnkodása,
a Kormány a hibás, ez ahibás, az ahibâs, mindenki, csak Önök nem. Hát tévednek ebben az
esetben is, onök a hibás.ak' mert azújpesti jogs zabźiyainkat nęm képesek beJartani és betartatni.
Ki és mi befolyásolta Önöket, mi az, amit eltitkoltak az újpestiek elől? onök tönkreteszik a
kömyezetünket, veszélyeztetik az újpesti és budapesti családokat, sokadszorľa bajba súrolják
az onkorm tnyzatot. Állĺtólag Tľippon Noľbert Újpest pźrtjtĺn âll,|egďrtßb is a kamp ânyplakatja
szerint, de valójában nem tudjuk, hogy kinek a partjtn áll' Feltettem a kérdést egy népszenĺ
mesterséges intelligencia szoftveľnek, kinek apźlrtjćn is áll Trippon Norbert, aválasz Trippon
Norbert a Demokratikus Koalíció polgármesterjeloltje. Ezt dobta gép. Tľippon Norbert
Gyurcsány Ferenc és a DK partjtn á1l, ki és mi befolyásolta ont és a baloldali képviselőket,
amikor me9szavazták felelőtlenül az Ezred utca esetében ezeket a döntéseket, vagy csak
egyszerúen lusták és alkalmatlanok a képviseloi feladatra, akkor minek erőltetik. Menjenek
haza,bízztĺk másľa, olyanokľa, akikęt valójában éľdekel Újpest soľsa és azűjpesti családok
Sorsa. Az újpesti környezet és az újpesti tiszta ivőviz védelme, nem lehet pártutasítások és
felelőtlen döntések tĺldozata. AzBzredutcai döntés iigyében megfontolt, dehatźrozott lépéseket
kell tenni, megtalálni a módját annak' hogy elhárítsuk a bal oldalától okozott ktĺrt, egy másik,
egy jobb városvezetésnek kellett megtalálni a helyes vtĺlaszt. Várom a vtiaszt./' Polgáľmester
úmak, hogy egyébként miért és hogyan sikeľült ezeket a döntéseket meghozni és miéľt adta ki
on a településképi véleméný acégrészéľe, akik ezt akéręlmet beadták.''

Déľi Tibor
Yźlaszźhan elmondja, a teľületen nincsen új beépítés és a parkolóhelyeket, amire Ön is célzott'
tudomásuk szerint a Katasztrófavédelem engedélyezte a beruhâző szâmâra. Most olyan
dologgal vádolja meg a városvezetést, amit aKatasztrőfavédelem adott ki, és Főépítészur is
helyesel.

dľ. Trinpon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testülęt! Meghallgatta ezt a felolvasott kampánybeszédet, ugyanakkor
nagyon nagy tisztelettel szeretné kéľni önökęt aţta, mert úgy gondolja, mindannyiunknak
Újpest az elso és Újpest.p źrtjân kell állnunk, hogy mindęnt tegyenek móg annak érdekében a
Koľmányuknál, hogy Újpestľe ne hozzanak akkumulátoľ gytrakat vágy pedi g hasznźit
akkumulátoľ-feldolgozó üzemeket koľmányközeli körök és mások sem' Kéri, ha ilyen veszély
fenyeget, mindent tegyenek latba Kormányuknál' hogy környezetszennyező akkumulátor
gytrak és a használt feldolgozóüzemek Újpestre ne kerüljen ek. Eztnem szeietnénk és mindent
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tegyenek meg Önok, mind fideszesek azért, hogy ilye ne is történjen Újpesten. Javasolja minden
képviselőtársának, hogy ne szolgáltassaki jőzan gondolkodását és az elméjét a mesterséges
intelligenciának, mert ha ilyen szinten kiszolgáltatja, avégéĺtmár amesterséges intelligencia
fogja onök helyett eldönteni, mit gondolj unuk,rugý mit ne gondoljanak, rrugy*it tegyeňek, és
mit ne tegyenek. oszintén reméli, hogy a kampányukban a mesterséges intelligěňcia által
manipulált külonféle anyagokat nem fognak használni.

Déľi Tiboľ
Bár a napirend utáni hozzźĺszolźts nincsen szabćiyozva, hogy most adhat ő-e râ vâ|asz, ilgy |ź'ťrja,
elmennek egy párbeszéd irźnyćha, arni nem biztos, hogy előľe viszi ezt amuĺlkt'ť-.

Rádi Attila
A mesterséges intelligenciźwalkapcsolatban egyetért Trippon Norberttel, de onöknek legalább
eľľe szükségük lehetett volna, amikor ezeket a döntéseketmeghozztĺk mert lehet, a gép kidobta
volna a vâIaszt, hogy embeľek ťrgyeljetek oda, mert valami baj történik. Polgáľmester úr újra
elmondta, hogy a Katasztrófavédelem engeďélyezte, vagy nem engedélyezte parkolókat. A
Katasztrófavédelemľe mutatni azt gondolja, egy álságos dolog jelen pillanatban. A
Katasztrőfavédelem nem felettes szerve az Újpesti onkoľmányzattnak. Az Újpesti
onkormán yzat ezesetben aĺ<Észmegalkotója, jogaikotó , aKatasztrófavédęlem joga\kalmaző '
A Katasztrófavédelem nem vizsgálja és szeľinte nem vizsgźita, ez esetben azt,hogy az újpesti
Kęrületi Építési Szabtůyzatnak mąfelel-e ez a beépítés,-avagy sem' Valóbur, .rě- ĺi ěpĺtes
történik' a meglévő épületek tLtalakitźrstlval alakitana ki 100 lakást. Ehhez tartoz1k I20 darab
paľkoló' amelyet egyébként a rcÉsz eloírt, de a rÉSz azt is eloírja, hogy új parkoló nem
létesíthető ezeî a területen és azt is előírja, hogy a terĹilet egylk kb. 4000 négyzetméteľes
területén zöldfelületet kell kialakítani és új burkolat nem létesítheto. Ezen a rajzon, amit a
telepítési tanulmánýervbe beadtak, ha azt valaki átvetítette volna a ĺ<psz térképére, akkor
ltĺtszik, hogy a zoldfelületęn27 darab parkoló létesül, rigyhogy ott nem létesiilhetnek és a B, C,
D, tehát a fliggőlegesen lévő épületek kozött pedig új parkolók létesülnek' ahol nem voltak
parkolók. Az az állítás, hogy a laktanyában, alaktanyakorábbi közlękedési felületein alakiţak
ki a paľkolókat, nem felel meg a valóságnak és ezt maguk nem vették észre, nem vette észre
senki, senkinek nem volt ennyi esze, meľt arcÉsz vizsgtiata elsősorban Újpest feladata, nem
a Katasztrófavédelemé. Katasztrófavédelem feladata a vizugy védelme. Ha jól látják el
feladatukat, megköszönjük' ha nem, akkor felelősségre kell őkęt vonni , đe az újpesti ĺ<Ész
betaľtatása Újpest dolga, az Önök dolga lett volna. Ebben a laktanyában nem Volt 120 darab
gépkocsi parknak megfelelő korábbi közlekedési felület, meľt aki valaha látott laktanyźi, az
idősebbek talán igen, o lźttott, az épületek között Magyarors ztĺgon a laktanyákban nem voltak
gépkocsiparkolók, meľt minęk lettek volna, hiszen akkor a motonzâció alacsonyabb szinten
volt, a katonák gyalog jârtak. A gépkocsikat a gépkocsitárolókban alaktanya külső teľületein
ttroltźlk, amagán gépjármúveket pedig a laktanyán kíVĺ'il, tehât a dolgozóknak és a tiszteknek
az autőí nem a Iaktaĺyttn belül voltak és a vizbttzis védelméről szóló kormányrendelet
konkrétan kimondja, hogy ezen a területen nem létesítheto új parkoló, márpedig itt új parkolók
létesülnek és ha ez megtöľténik, akkoľ megsértik ezeket a szabtůyokat. Lehet eĺľę a területľe
felújítani, lehet ezen a teľületen parkolókat felújítani, mert voltak itt parkolók, de nem I20. Ez
a pľobléma, és ezt maguk benézték és hivatkozhatnak aľľa,hogy ki kell adni a településképi
véleményt a polgármesteľnek, de megtagadhatták volna arra hivatko zva,hogy a KÉSZ-nek nem
felel meg és akkor a cég lett volna lépéskényszetbe. Most onok vannak lépéskényszerben, meĺt
a településképi vélemény, amit kiadott' aznemjó semmire.
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Déľi Tiboľ
Amikor beszéltęk erró|, a zöldfeltilet teljesen megfelelt a ĺ<Ész eloírásainak. A Foépítész úr
tâjékoztatźlsa szerint geodézíâvaI igazoItćlk azt,hogy ott burkolat vo|t, ezt beadták, nincsen új
burkolat. A tervezők szerint a Katasztrőfavédelem adja ki az engedéIý ebben az ijgyben,
tekintettel arra,hogy vizbćzisraépül és a KÉSZ-nek megfelel.

Rádi Attila
Mutassa meg valaki azt a múholđ fotót, ami az onkormtnyzati téľképen szerepel! ott
visszamenőleg}}I9-es,2022-es, talźln a késobbi képek is vannak. Meg lehet nézni a Google
Eaľth-on is' meg lehet nézni infrafotókon is, másholis, az épületek közott a B, C, D, legénységi
épületek között fák voltak és gyalogosút és ha valaki megnézte az elóző KÉSz-t, a 2003-ast és
a2019-est, abban atervezókaz elsőben mégceruzatajzzal,mert akkormég a szźtmitőgépesrajz
nehéz volt, fákat jeloltek és gyalogutak és a ŻOI9-es rcÉSz-ben a beépítési javaslatban a
tervezok jelezték, hogy ott van közlekedés felület, de gyalogos, és jelezték azt is, hogy a 4.000
négyzetméteres külön teľĹilet 9)o/o-tlnak zoldfelületnek kell lennie, mert eredetileg ott volt egy
út valóban, de nem I20 darab parkolónak való út és oda új parkolókatmâr nem lehet létesíteni.
Ami itt bemegy a ftjldbe, a szennyezés, az innentől kezdve merőlegesen egyenesen a Duna
irźlnytlbamegY, ahol a csáposkutak vannak, ahonnan atisztavizęt aVízművek biztosítja. Tehát
ezt észre kellett volna venniük és nem vette észre senki.

Déri Tiboľ
Ismételten elmondja, a tervben benne van a burkolat igazo|źĺsa, hogy ott burkolat volt és ennek
az elfogadâsttnak a felelőssége a Katasztrófavédelem feladata. Akkor nincsen tisztźĺban a
szabályokkal és a KÉSZ-I, emlékei szeľint ZOl9-benmég onök fogadták el, amiben benne van
az,hogy ez aKatasztrófavédelem feladata és az engedélý a Katasztrófavédelem adja ki.

Rádi Attila
Nincsen benne, nem fogadták el a rÉsz-ben. olvassuk el a KEsZ-t, nincsen benne, az van
benne, hogy új burkolat nem létesíthető. Van egy telepítési javaslatot tervezőktóI, ami
tökéletesen ezt sugallja. Az elózó beruházók azért nem tudták megépíteni a lakásokat, meľt a
Katasztrófavédelem nem engedi a mélygartĺzsokat és nem enged akármilyen módon parkolókat
építeni.

Déľi Tibor
Elmondja, most enged élyezte.

Rádi Attila
Amit a Polgármesteľ úr mond) aZ a telepítési tanulmánýervből egy mondat, amit a cégleirt,
hogy a laktanya korábbi közlekedési felületein és parkolóin alakítják ki a parkolókat, de ezek
nem léteztek és ez a lényeg' Tehát nem léteztek ezeka felületek és ęzt nem tudták igazolni,
mert a telepítési tanulmánýervben arrit aképviselok megkaptak, nincsen ilyenrajz,le van írva
eZ aZ egy mondat, de ez az egy mondat ) ez nem felel meg a valóságnak. Egyébként nem kellett
volna ehhez nagy tudás, egymásľa vetítik a két rajzot. o megtette és lehet látni, hogy a
zöldfelületbęn27 d,arab parkoló létesült, azon azöldfelületen, ahol nem lehet semmi, csak zöld,
ahol buľkolat nęm létesítheto.

Szabĺó Balázs
Prőbâlta értelmezni az elhangzottakat, most akkor az abaj, hogy parkolót építenek, de akkoľ
hova parkolja.nak, ha nem építhetnek, vagy maradjon úgy az egész laktanya? Múltkor volt ott
pont mikor Újpest FC belga tulajdonos źtruba bocsátoitak szomszédos társasházat és akkor



elment megnézte. Egy romhalmaz, ami ott van,tehtĺt azzalvalamit kezdeni kell előbb-utóbb és
ha van ilyen szándék az szennte pozitív. Ezze\ kapcsolatban megkérďezi, mi történt azEzred
utcai társashźzmegvtĺsárlásával? Úgy gondolja, nem történt *"g, d" volt bármifelettrgyalt.s a
belga úriembeľrel annak atttrsasht,znak a megszerzéséről? Ha meg lehetett volna szetęzni azt a
soklakásos tźrsasházat, ukkgľ mondjuk ľészben teljesülhetett volna 2019-es vâIasztźşi igéret,
hogy akkor bőVült volna az onkoľmźnyzatbérlakás tĺIlomânya,
Ez lenne az egyik kérdése, a másik, amit írásban adott be, igaz ma reggel, részben ezze|
kapcsolatos. Varga Károly József megkeľeste, hogy szeretne a Főpolgármester úmak egy
levelet ími és hogy támogatnźĺ-e. Természetęsen támogatta, nem mindennel éľtett egyet, ami
benne szerepel, de mivel 10-bő1 8 gondolattal egyetértett, ezétĺúgy volt vele, hogy akkoľ inkább
alźńrja, a Kutya Párt képviselője is aIźĺírta és a Mi Haztĺ:^k Mozgalom képviselője is aláír1a.
Hârman, Varga Józsęffel együtt négyen irttĺk ezt a levelet Főpolgármester úrnak a Duna_parti
fejlesztéssel kapcsolatban, illętve a strand létesítésével kapcsolatban. Biztos talá'lkozott ezzel a
levéllel, és ezzel kapcsolatban milyen álláspontľa helyezkedett Polgáľmesteľ úr? A másik pedig
az,hogy Varga József Károly a közelmúltban adott be 200 a\ttírâst akőrhâz ügyében és 170
alźńrâst stľand ügyében, hogy ha jól tudja és lelkére kötötte, hogy kérdezze me1 Polgármester
urat, hogy ennek mi lett a sorsa és miért nem kapott semmifęle vâlasztrźů Koze| 80 éves az rir
és ha ő ilyenekkel foglalkozik, hogy Újpest utcáit járja és az újpesti emberektől kéľt támogató
alźńrásokat 80 évesen, akkor legalább annyival illenę őt megtisztelni, hogy éľdemi választ ad,
neki a városvezetés. Ha ez valőban nem történt meg, annak mi lehetett az oka? Nem előszĺjr
történik meg, hogy petíciót vagy altirźlsgffitést végeznek az emberek és nincs érdemi kifutása
ezeknek az ügyeknek vagy nem érkezik rá vtĺlasz vagy olyan vźĺasz érkezik, ami lényegében
elsikkasztja a kezdeményezést. Vele is történt ilyen, például amikor oze István díszpolgári
címét akartttkvisszavonni 1000 alttirásthozottbe ebben az ügyben és semmifele érdemi reakció
nem érkezett Még a ciklus elején szerették volna visszavonatni ezt a diszpolgtĺri címét. Pajor
Tiboľ a'li4JHazâĺlk elnöke is megkeľeste, hogy neki is volt egy alttirás gyújtése, amit behozott
aYéroshźztra és az is eltűnt. o is megkéľte, kérdezze meg, hogy az a aliirźlsainak mi lesz a
sorsa' és még annýt is kéľne, hogy szeretné visszakupni azokat mert \âtja,hogy nem halad
elore ez az ugy, semmiféle vtiaszt nem kapott. Adják vissza Pajor Tiboľnak az alairasgyĘtó
íveit, és Varga József Károllyal is valamit beszéljenek, hogy az o altńrćsai hová tűntek és mi
lett a sorsuk, meľt lathatćiag az az iJ;gy, amiért ők síkľaszállnak, az nem mozdult előre. Erről
kérne egy tâj ékoztattst.

NagY István
Nem akarj a azt mondani pedig a nyelvén van, hogy ez Újpest legnagyobb ingatlanmutýja.
Egyébként az ij;gy megoldása, kevesebb lakásépítés, kevesebb paľkolóval. Éľti a vtĺllalkoző
sztlndékźlt' Jócskán túléľtékelitek ezeket a helyzeteket, hogy itt bizony Újpesten azért nem
kellene mindent lebetonozni, ahogy ti mondtátok. A magam részérőI ęzze|lezćrtam a dolgot és
alaposan fontoljátok meg újra. Máľ megintugyanaz a csapdahelyzet alakult ki, mint azÍitsz
Kozpont ügyében.

Déľi Tibor
Köszönjük szépen, képviselő kérdésre természetesen a megadott határidon belül válaszolni
fognak.
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A továbbiakban a Képvĺselő_testület záľt ülés keľetében folytatja munkáját.
Zárt iiilés keľetében a Képviselő_testület |32-13812024. (Iv. 25.) szám a|att hozott
hatârozatokat.
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